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A Mesa do Parlamento, na reunión do 13  de setembro de

2010, adoptou os seguintes acordos
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Admisión a trámite, asignación a Comisión e publicación

- 08/PNC-1211 (47279)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Viéitez Alonso, Henrique, e Adán Villamarín, María do

Carme

Sobre a viabilidade da empresa conserveira Bernardo Alfa-

geme, S.A.

Comisión 6.ª, Industria, Enerxía, Comercio e Turismo

- 08/PNC-1212(47287)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Meijón Couselo, Guillermo, e tres deputados máis

Sobre o mantemento en funcionamento pola Consellería de

Educación e Ordenación Universitaria da Escola Infantil de

Anxeriz, no concello de Tordoia

Comisión 4.ª, Educación e Cultura

- 08/PNC-1213(47291)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Meijón Couselo, Guillermo, e tres deputados máis

Sobre a actuación para levar a cabo respecto das solicitudes

de prazas de comedor escolar do alumnado do colexio de

educación infantil e primaria O Ruxidoiro, no concello de

Barbadás

Comisión 4.ª, Educación e Cultura

- 08/PNC-1214(47324)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Sestayo Doce, Beatriz

Sobre a priorización da construción e posta en marcha de

escolas infantís na acción de Goberno da Xunta de Galicia e

a consignación orzamentaria necesaria no vindeiro exercicio

para a cobertura de prazas públicas suficientes para atender

a demanda

Comisión 5.ª, Sanidade, Política Social e Emprego

- 08/PNC-1216(47444)

Grupo Parlamentario Popular de Galicia

Álvarez Chao, Emma, e Balseiro Orol, José Manuel

Sobre as actuacións para levar a cabo respecto da posible

enfermidade que está a afectar o eucaliptal de Chavín coñe-

cido como souto da Retorta e declarado monumento natural

Comisión 7.ª, Agricultura, Alimentación, Gandaría e Montes

- 08/PNC-1217(47560)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Lobeira Domínguez, Bieito

Sobre a adopción de medidas para o efectivo recoñecemento

da prestación de servizos sociais aos mariñeiros embarcados

en buques noruegueses

Comisión 8.ª, Pesca e Marisqueo

- 08/PNC-1218(47599)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Francisco Rivera, Juan Carlos, e catro deputados máis

Sobre a elaboración e aprobación dun plan director de reha-

bilitación da acrópole de Monterrei, así como a súa dotación

orzamentaria

Comisión 4.ª, Educación e Cultura

- 08/PNC-1219(47714)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Sestayo Doce, Beatriz

Sobre as actuacións para levar a cabo en relación co desen-

volvemento e aplicación da Lei 39/2006, do 14 de decem-

bro, de promoción da autonomía persoal e atención ás per-

soas en situación de dependencia

Comisión 5.ª, Sanidade, Política Social e Emprego

- 08/PNC-1220(47721)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Viéitez Alonso, Henrique, e Táboas Veleiro, María Teresa

Sobre a seguridade e sinalización das obras do enlace da pla-

taforma loxística industrial de Salvaterra-As Neves (PLI-

SAN) coa autovía das Rías Baixas A-52

Comisión 2.ª, Ordenación Territorial, Obras Públicas, Medio

Ambiente e Servizos

- 08/PNC-1221(47869)

Grupo Parlamentario Popular de Galicia

Sueiro Pastoriza, Alberto, e dous deputados máis

Sobre a adopción de medidas de apoio aos parques empre-

sariais da Costa da Morte

Comisión 6.ª, Industria, Enerxía, Comercio e Turismo
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- 08/PNC-1222(47838)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Verdes Gil, Sonia

Sobre a ampliación do prazo de presentación da licenza

de obras establecido nas bases da convocatoria de axu-

das correspondentes á Orde do 31 de maio de 2010, para

a mellora da eficacia e sustentabilidade das explotacións

agrarias, e para a incorporación de novos activos agra-

rios

Comisión 7.ª, Agricultura, Alimentación, Gandaría e

Montes

4. Procedementos de información
4.1. Solicitudes de comparecencia
4.1.2. Solicitudes de comparecencia en Comisión

Admisión a trámite polo procedemento de urxencia, traslado á

Mesa da Comisión e publicación

- 08/CPC-0175 (47926)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Do Sr. conselleiro de Medio Ambiente, Territorio e Infraes-

truturas, para informar sobre as causas do cesamento da

directora xeral de Infraestruturas da Xunta de Galicia

Comisión 2.ª, Ordenación Territorial, Obras Públicas, Medio

Ambiente e Servizos

Admisión a trámite, traslado á Mesa da Comisión e publicación

- 08/CPC-0176(47931)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Acuña do Campo, María Carmen, e tres deputados máis

Da Sra.. conselleira de Sanidade, para explicar as razóns das

dimisións e cesamentoss dos responsables sanitarios provin-

ciais e a repercusión delas na deterioración da sanidade

pública ourensá

Comisión 8.ª, Pesca e Marisqueo

4.3. Preguntas
4.3.2. Preguntas orais en Comisión

Admisión a trámite, asignación a Comisión e publicación

- 08/POC-4796 (47259)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Viéitez Alonso, Henrique, e Táboas Veleiro, María Teresa

Sobre a formación e recolocación das persoas afectadas polo

pechamento do centro de traballo que a empresa Tréves tiña

na avenida de Vigo en Pontevedra

Comisión 5.ª, Sanidade, Política Social e Emprego

- 08/POC-4797(47266)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Viéitez Alonso, Henrique, e Adán Villamarín, María do Carme

Sobre o pechamento da fábrica Isocold en Mos

Comisión 6.ª, Industria, Enerxía, Comercio e Turismo

- 08/POC-4798(47267)

Grupo Parlamentario Popular de Galicia

Díaz Pardo, Ángeles, e doce deputados máis

Sobre a valoración da Consellería de Economía e Industria

da resposta do sector artesanal á liña de axudas á artesanía

galega convocadas para o ano 2010

Comisión 6.ª, Industria, Enerxía, Comercio e Turismo

- 08/POC-4799(47277)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Soneira Tajes, María Soledad, e tres deputados máis

Sobre os datos relativos ás actas de infracción en materia

pesqueira e marisqueira incoadas entre xullo de 2009 e xullo

de 2010, as inspeccións realizadas a establecementos que

comercializan, manipulan, transforman ou serven produtos

pesqueiros e marisqueiros e os expedientes incoados

Comisión 8.ª, Pesca e Marisqueo

- 08/POC-4800(47284)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Aymerich Cano, Carlos Ignacio, e dous deputados máis

Sobre a nova vertedura de augas fecais á ría do Burgo

Comisión 8.ª, Pesca e Marisqueo

- 08/POC-4801(47289)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Meijón Couselo, Guillermo, e tres deputados máis

Sobre a valoración do Sr. conselleiro de Educación e Orde-

nación Universitaria da decisión de pechar a Escola Infantil

de Anxeriz, no concello de Tordoia, os criterios seguidos ao

respecto e os datos relativos á evolución de poboación desa

parroquia así como da matrícula desa escola 

Comisión 4.ª, Educación e Cultura

- 08/POC-4802(47294)
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Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Meijón Couselo, Guillermo, e tres deputados máis

Sobre as razóns da Consellería de Educación e Ordenación

Universitaria para a denegación da prestación do servizo de

comedor escolar a quince alumnos do colexio de educación

infantil e primaria O Ruxidoiro, no concello de Barbadás,

habendo prazas vacantes nel, os criterios seguidos para esta

decisión e as previsións ao respecto

Comisión 4.ª, Educación e Cultura

- 08/POC-4803(47302)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Gallego Calvar, María Carmen, e tres deputados máis

Sobre os servizos ofrecidos na actualidade polo Sistema de

Información Ambiental de Galicia (SIAM), a actualización

dos datos ofrecidos e os cambios introducidos ou previstos

na súa xestión

Comisión 2.ª, Ordenación Territorial, Obras Públicas, Medio

Ambiente e Servizos

- 08/POC-4804(47304)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Gallego Calvar, María Carmen, e tres deputados máis

Sobre a afectación dos incendios forestais producidos no ano

2010 nos espazos protexidos pola Rede Natura e outras figu-

ras de protección e as medidas e orzamento previsto pola

Xunta de Galicia para a súa recuperación 

Comisión 7.ª, Agricultura, Alimentación, Gandaría e Montes

- 08/POC-4805(47325)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Sestayo Doce, Beatriz

Sobre as razóns da paralización da dotación de prazas públi-

cas de escolas infantís

Comisión 5.ª, Sanidade, Política Social e Emprego

- 08/POC-4807(47446)

Grupo Parlamentario Popular de Galicia

Álvarez Chao, Emma

Sobre as medidas adoptadas ou previstas pola Xunta de

Galicia  para deter a propagación da praga que está a afectar

o eucaliptal de Chavín coñecido como souto da Retorta e

declarado monumento natural

Comisión 7.ª, Agricultura, Alimentación, Gandaría e Montes

- 08/POC-4808(47554)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Caride Estévez, María José, e catro deputados máis

Sobre o mantemento por Galicia no ano 2010 do diferencial

positivo de emprego e actividade acadado nos anos anterio-

res fronte á economía española e as medidas adoptadas pola

Xunta de Galicia para mellorar a converxencia da economía

galega

Comisión 3.ª, Economía, Facenda e Orzamentos

- 08/POC-4809(47556)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Caride Estévez, María José, e catro deputados máis

Sobre as estimacións da evolución do produto interior bruto

galego, os datos do segundo trimestre de 2010 e os axustes

en datos anteriores publicadas polo Instituto Galego de Esta-

tística (IGE)

Comisión 3.ª, Economía, Facenda e Orzamentos

- 08/POC-4810(47558)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Caride Estévez, María José, e tres deputados máis

Sobre os datos referidos ao aforro derivado da aplicación da

Lei 3/2010, do 23 de xuño, pola que se modifica a Lei

9/2009, do 23 de decembro, de orzamentos xerais da Comu-

nidade Autónoma de Galicia para o ano 2010, sobre os orza-

mentos de 2010 e 2011

Comisión 3.ª, Economía, Facenda e Orzamentos

- 08/POC-4811(47559)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Caride Estévez, María José, e catro deputados máis

Sobre os convenios, concertos e contratos afectados e a

cuantificación dos aforros para os anos 2010 e 2011, deriva-

dos da aplicación da Lei 3/2010, do 23 de xuño, pola que se

modifica a Lei 9/2009, do 23 de decembro, de orzamentos

xerais da Comunidade Autónoma de Galicia para o ano 2010

Comisión 3.ª, Economía, Facenda e Orzamentos

- 08/POC-4812(47564)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Táboas Veleiro, María Teresa, e Lobeira Domínguez, Bieito

Sobre a precarización do Servizo Público de Emprego en

Pontevedra pola apertura dunha nova oficina

Comisión 5.ª, Sanidade, Política Social e Emprego

- 08/POC-4814(47602)
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Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Francisco Rivera, Juan Carlos, e catro deputados máis

Sobre a formulación pola Xunta de Galicia para o ano 2010

da redacción ou elaboración dun plan para a rehabilitación

do conxunto monumental coñecido como acrópole de Mon-

terrei

Comisión 4.ª, Educación e Cultura

- 08/POC-4815(47607)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Acuña do Campo, Carmen, e catro deputados máis

Sobre os problemas de seguridade para o transporte escolar

que presenta a ponte que une as localidades de Bembibre e

Fradelo, no concello de Viana do Bolo, as previsións da

Consellería de Educación e Ordenación Universitaria ao res-

pecto e a alternativa ofrecida aos alumnos

Comisión 4.ª, Educación e Cultura

- 08/POC-4816(47615)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Acuña do Campo, Carmen, e catro deputados máis

Sobre os posibles danos ocasionados na ponte que une as

localidades de Bembibre e Fradelo, no concello de Viana do

Bolo, polo paso dun vehículo do operativo de loita contra os

incendios forestais dun peso superior ao seu límite

Comisión 7.ª, Agricultura, Alimentación, Gandaría e

Montes

- 08/POC-4817(47625)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Lobeira Domínguez, Bieito

Sobre as medidas que se van adoptar para o efectivo recoñe-

cemento das prestacións sociais aos mariñeiros galegos

embarcados nos buques noruegueses

Comisión 8.ª, Pesca e Marisqueo

- 08/POC-4818(47717)

Grupo Parlamentario Popular de Galicia

Rodríguez González, Román, e seis deputados máis

Sobre a opinión da Consellería de Educación e Ordenación

Universitaria respecto dos acordos acadados o día 28 de

xullo 2010 no Consello de Universidades e o encadramento

dos respectivos plans de sustentabilidade financeira das uni-

versidades galegas, dentro do Plan de financiamento univer-

sitario 2010-2015

Comisión 4.ª, Educación e Cultura

- 08/POC-4819(47722)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Viéitez Alonso, Henrique, e Táboas Veleiro, María Teresa

Sobre a seguridade e sinalización das obras do enlace da pla-

taforma loxística industrial de Salvaterra-As Neves (PLI-

SAN) coa autovía das Rías Baixas A-52

Comisión 2.ª, Ordenación Territorial, Obras Públicas, Medio

Ambiente e Servizos

- 08/POC-4820(47724)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Adán Villamarín, María do Carme, e Táboas Veleiro, María

Teresa

Sobre a valoración do Goberno galego da rendibilidade dos

enlaces aéreos con Bruxelas, Amsterdam e Zúrich, adxudi-

cados á compañía Vueling, en relación co número de pasa-

xeiros rexistrados, o seu cambio de política e a planificación

das rutas a través do Comité de Rutas Aéreas

Comisión 6.ª, Industria, Enerxía, Comercio e Turismo

- 08/POC-4821(47738)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Acuña do Campo, Carmen, e seis deputados máis

Sobre os criterios seguidos polo Goberno galego para

implantar un sistema de catering para a prestación do servizo

de comedor escolar no colexio público do concello do Bolo

Comisión 4.ª, Educación e Cultura

- 08/POC-4822(47834)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Verdes Gil, Sonia

Sobre o prazo establecido para a presentación da licenza de

obras nas bases da convocatoria de axudas correspondente

ao ano 2010, para a mellora da eficacia e sustentabilidade

das explotacións agrarias, e para a incorporación de novos

activos agrarios, os datos relativos ao cumprimento polos

solicitantes dese requisito e as previsións ao respecto

Comisión 7.ª, Agricultura, Alimentación, Gandaría e Montes

- 08/POC-4823(47870)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Bouza Santiago, Ana Luisa

Sobre a situación de deterioración da asistencia aos doentes

na atención primaria debido á falta de cobertura das ausen-

cias do pesoal nos meses de verán de 2010

Comisión 5.ª, Sanidade, Política Social e Emprego
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- 08/POC-4824(47879)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel

Sobre as xestións da Xunta de Galicia para a construción

dun novo centro de saúde no concello da Pobra do Carami-

ñal (A Coruña) e a situación elixida para tal finalidade

Comisión 5.ª, Sanidade, Política Social e Emprego

- 08/POC-4825(47880)(47917)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Viéitez Alonso, Henrique

Sobre o programa EmpregaTex

Comisión 5.ª, Sanidade, Política Social e Emprego

Coa corrección de erros contida no documento núm. 47917

- 08/POC-4826(47885)

Grupo Parlamentario Popular de Galicia

Balseiro Orol, José Manuel

Sobre o custo da organización do acto público de conmemo-

ración dos vinte anos de actividade do Servizo de Gardacos-

tas de Galicia

Comisión 8.ª, Pesca e Marisqueo

- 08/POC-4827(47894)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Suárez Canal, Alfredo, e Paz Franco, María Tereixa

Sobre a creación da Policía galega

Comisión 1.ª, Institucional, de Administración Xeral, Xus-

tiza e Interior

- 08/POC-4828(47898)

Grupo Parlamentario Popular de Galicia

Rodríguez González, Román, e tres deputados máis

Sobre as alegacións formuladas ás Directrices de ordenación

do territorio, sometidas ao trámite de exposición pública ini-

cial

Comisión 2.ª, Ordenación Territorial, Obras Públicas, Medio

Ambiente e Servizos

- 08/POC-4829(47900)

Grupo Parlamentario Popular de Galicia

Rodríguez González, Román, e tres deputados máis

Sobre as alegacións formuladas ao Plan de ordenación do

litoral, sometido ao trámite de exposición pública inicial

Comisión 2.ª, Ordenación Territorial, Obras Públicas, Medio

Ambiente e Servizos

- 08/POC-4830(47902)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Aymerich Cano, Carlos Ignacio, e dous deputados máis

Sobre a exclusión dos centros públicos da implantación do

ensino plurilingüe

Comisión 4.ª, Educación e Cultura

- 08/POC-4831(47906)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Pontón Mondelo, Ana Belén

Sobre a suspensión do Centro IBBY na Cidade da Cultura

Comisión 4.ª, Educación e Cultura

- 08/POC-4832(47907)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Pontón Mondelo, Ana Belén e Adán Villamarín, María do

Carme

Sobre a organización dun voluntariado por parte da Xunta de

Galicia con motivo da visita do papa Benedicto XVI

Comisión 4.ª, Educación e Cultura

- 08/POC-4833(47909)

Grupo Parlamentario Popular de Galicia

Varela Suanzes-Carpegna, Daniel, e Gómez Alonso, Alejan-

dro

Sobre as características da alta velocidade e o tempo de

duración previsto para o traxecto Lugo-Ourense no ano 2012

en tren destas características, segundo o Acordo de San

Xoán asinado polo Sr. presidente da Xunta de Galicia co

Ministerio de Fomento o 24 de xuño de 2006, así como o

cofinanciamento do proxecto

Comisión 2.ª, Ordenación Territorial, Obras Públicas, Medio

Ambiente e Servizos

- 08/POC-4834(47910)

Grupo Parlamentario Popular de Galicia

Varela Suanzes-Carpegna, Daniel, e Gómez Alonso, Alejan-

dro

Sobre as previsións respecto do mantemento das datas pac-

tadas no Acordo do Obradoiro para a entrada en funciona-

mento do AVE Lugo-Ourense

Comisión 2.ª, Ordenación Territorial, Obras Públicas, Medio

Ambiente e Servizos

- 08/POC-4835(47915)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia
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Burgo López, ,Concepción, e Pose Mesura, Modesto

Sobre o cesamento do xerente de Atención Primaria de Lugo

Comisión 5.ª, Sanidade, Política Social e Emprego

- 08/POC-4806 (47406)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Quintana González, Anxo Manuel

Sobre a valoración da Dirección da CRTVG respecto da

situación actual da oferta pública de emprego nese ente

público 

Comisión Permanente non Lexislativa de Control da Com-

pañía da RTVG

- 08/POC-4813(47583)

Grupo Parlamentario Popular de Galicia

López-Chaves Castro, Ignacio Javier, e seis deputados máis

Sobre as informacións referentes á ocultación pola TVG de

información relativa aos incendios forestais producidos no

verán de 2010

Comisión Permanente non Lexislativa de Control da Com-

pañía da RTVG

Santiago de Compostela, 14 de setembro de 2010

José Manuel Baltar Blanco

Vicepresidente 1.º
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Galiza

Á Mesa do Parlamento

O Grupo Parlamentar do Bloque Nacionalista Galego (BNG) por

iniciativa do deputado Henrique Viéitez Alonso e da deputada Carme Adán

Villamarín e ao abeiro do disposto no Regulamento da Cámara, presenta a

seguinte Proposición non de lei en Comisión, dirixida ao Gobernó Galego sobre

a viabilidade da conserveira Bernardo Alfageme.

O tres de maio do ano que andamos o Boletín Oficial do Estado publicaba

o concurso voluntario de acredores declarado pola empresa Bernardo Alfageme,

S.A., a primeira conserveira galega, que viña arrastrando unha situación

complexa e difícil dada a crise pola que estaba atravesando e que dende

primeiros de ano tina paralizada a súa actividade, ao mesmo tempo que estaba

incursa nun expediente de regulación de emprego con carácter temporal.

Na actualidade, a situación dos catro centros de traballo desta empresa é

por desigual; mentres que no centro de Vigo, a inmensa maioría das empregadas

e empregados teñen rescindido o seu contrato por demanda propia; a do Grove

parece non ter futuro e as de Vilaxoán e Ribadumia parece que son as que

poderían sustentar un proxecto industrial de e con futuro. En pouco menos de

medio ano as circunstancias desta empresa teñen dado un xiro significativo pero,

non fundamental, é que non existe actividade e a posibilidade de continuar cun

proxecto industrial, aínda que sexa de menor dimensión, non atopa concreción e,

como consecuencia, non hai continuidade no emprego.
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E si ben a situación no se aclara conforme pasa o tempo, si asistimos a

unha serie de anuncios feitos por parte da Consellería de Economía e Industria

nos que manifesta "manter as accións de mediación na procura dun novo grupo

que se faga cargo do proxecto industrial de Alfageme". E si ben desta actividade

propagandística non se esquece, si o fai da resolución do Parlamento galego

acadada o pasado dez de febreiro onde o se instaba ao Gobernó galego que

buscara as garantías necesarias para que a actividade da empresa tivera

continuidade e manter o emprego. A súa vez, non houbo conexión coa

representación sindical, non se coñecen que pasos e xestións ten desenvolto e o

deterioro, conforme pasa o tempo, é mais que evidente e complica unha posíbel

solución.

Ao ter unha capacidade de influencia ampia, pois é a responsábel do aval

meirande que se coñece, non ten utilizado dita posición para orientar o proceso

cun resultado positivo na continuidade e no emprego. Esta situación é a que nos

obriga ao grupo parlamentar do Bloque Nacionalista Galego a presentar a

seguinte proposición non de lei en Comisión:

O Parlamento Galego insta ao Gobernó Galego para que, no camino

dunha solución de futuro da Empresa Bernardo Alfageme, S.A. desenvolva as

seguintes actuacións:

Io) Iniciar unha canle de comunicación directa e fluida coa representación

das traballadoras e traballadores,

2o) Proceda a unha negociación eos acredores ao obxecto de posibilitar un

acordó que permita liquidar os activos non útiles para eliminar a carga financeira

e as débedas co persoal da empresa,
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3°) Elaborar un proxecto industrial de futuro que pase pola venda da

marca conxunto coas instalacións de Vilaxoán e Ribadumia e o mantemento

do emprego.

Santiago de Compostela, a 3 de Setembro do 2010.

Asdo. Henrique Viéitez Alonso

Carme Adán Villamarín

Deputado e Deputada do G.P. do BNG

Carlos Aymerich Cano

Portavoz do G.P. do BNG

Asinado dixitalmente por:

Henrique Viéitez Alonso na data 03/09/2010 13:13:36

María do Carme Adán Villamarín na data 03/09/2010 13:13:41

Carlos Ignacio Aymerich Cano na data 03/09/2010 13:13:43
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Grupo Parlamentario

Á Mesa do Parlamento

O Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia, por iniciativa
das deputada se deputados Guillermo Meijón Couselo, Concepción

partido dos Burgo López, Francisco Cervino González e Carmen Acuña do
Socialistas ° r

de Galicia C a m p o , a través do seu portavoz e ao abeiro do disposto no artigo 160 do
Regulamento da Cámara , presentan ante esa Mesa a seguinte Proposic ión
non de lei en Comisión.

Exposición de motivos

A actual Consellería de Educación da Xunta de Galicia está procedendo a
pechar diversos centros escolares cara ao curso 2010-11. Moitas das veces
este peche de centros decídese sen contar co consenso da comunidade
educativa e, o que resulta máis grave, sen dar explicacións convincentes
dos motivos do peche.

Máis ben semella que a administración educativa está a utilizar únicamente
o criterio economicista, sen ter en conta outros aspectos relevantes que
deben valorarse cando se fala de proceder ao peche dun centro escolar.

A utilización perversa do número mínimo de matrícula para que unha
escola non se peche, o que está a agochar é a utilización do criterio
económico como elemento único de decisión, pero feita ademáis con
grande torpeza.

Teríase que falar doutros factores relevantes como poden ser: distancia a
outros centros escolares, servizos complementarios, fixación de poboación,
integración escolar, previsión da natalidade, evolución da poboación... que
en ningún caso son postos sobre a mesa á hora de informar das decisións
fináis.

En concreto, no caso que nos ocupa da Escola Infantil de Anxeriz, do
concello de Tordoia, os datos existentes respecto da evolución da
poboación en dita parroquia, indican un factor de crecemento poboacional
que resulta distintivo desta parroquia respecto do resto do concello de
Tordoia. Pero ademáis, tamén se analizamos a poboación infantil, a

Rúa do Hórreo, s/n Parlamento de Galicia. Tfho: 981 551 530 - Fax: 981 551 418 • 15702 SANTIAGO DE COMPOSTELA gp-socialista@parlamentodegalicia.es
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Grupo Parlamentario

evolución da mesma nos próximos anos indica tamén un relevante factor de
crecemento.

Xa que logo, non parece procedente o peche desta escola co endeble
partido dos argumento de que falta un alumno-a para achegarse a matrícula mínima
Socialistas b n F &

de Galicia esixida. C o m o ben coñece a Consellería de Educación, porque así lio
fixeron chegar, os datos son os seguintes:

A escola infantil de Anxer iz ten inscritos oficialmente na matrícula
u n total de cinco alumnos-as . Se a este número lie engadíramos
outros tres a lumnos-as en idade infantil que foron escolarizados no
CPI de Tordoia, o centro pasaría do cupo mín imo preciso. Se
ademáis lie sumáramos outros dous a lumnos-as de parroquias
vecinas que estarían dispostos a ir a ese centro de seren admit idos,
tamén estaríamos a falar dun cupo superior ao mín imo esixido.

Para o seguinte curso está prevista a escolarización de carro
alumnos-as máis respecto da matrícula actual, isto é, estamos a falar
dun centro que incrementaría a súa matr ícula no futuro inmediato.

Anxer iz , é unha parroquia que ten un índice de poboación posit ivo,
único no concello de Tordoia, mot ivado polo recente asentamento de
familias en idade de ter filio s.

Ademáis , esta parroquia conta cun tecido industrial propio que
aseguran o asentamento da poboación na mesma, así como un
crecemento sostido no tempo.

Estas son as razóns polas que o Grupo Parlamentario Socialista presenta a
seguinte Proposición non de lei en Comisión:
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Grupo Parlamentario

O Parlamento galego instar á Consellería de Educación a manter en
funcionamento a Escola Infantil de Anxeriz, no Concello de Tordoia,
revertendo así a súa decisión inicial de pechar este centro cara ao curso
2010-11.

Partido dos
Socialistas
de Galicia

Pazo do Parlamento, 1 de setembro de 2010

Asdo.: Guillermo Meijón Couselo
Concepción Burgo López
Francisco Cervino González
Carmen Acuña do Campo

Deputado do G.P. dos Socialistas de Galicia

Asdo.: Xoaquín Ma Fernández Leiceaga
Portavoz do G.P. dos Socialistas de Galicia

Asinado dixitalmente por:

Guillermo Antonio Meijón Couselo na data 03/09/2010 12:47:34

María Concepción Burgo López na data 03/09/2010 12:47:42

Francisco Cervino González na data 03/09/2010 12:47:49

María Carmen Acuña Docampo na data 03/09/2010 12:47:57

Xoaquín María Fernández Leiceaga na data 03/09/2010 12:48:03
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Grupo Parlamentario

Á Mesa do Parlamento

O Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia, por iniciativa
das deputada se deputados Guillermo Meijón Couselo, Concepción

partido dos Burgo López, Francisco Cervino González e Carmen Acuña do
Socialistas ° r

de Galicia C a m p o , a través do seu portavoz e ao abeiro do disposto no artigo 160 do
Regulamento da Cámara , presentan ante esa Mesa a seguinte Proposic ión
non de lei en Comisión.

Exposición de motivos

A comunidade educativa do CEIP O Ruxidoiro, no concello de Barbadas,
está a expresar o seu gran malestar e fonda discrepancia por unha decisión
da actual Consellería de Educación da Xunta de Galicia que semella estar
tomada con total arbitrariedade e mesmo sen atender ao marco normativo
vixente en materia do servizo de comedor escolar.

Así pois, non parece de recibo que un centro educativo que conta cun
comedor escolar de tipo C, que segundo a normativa vixente podería
atender a 250 alumnos, peche a súa matrícula con 165 escolares admitidos,
o cal representa 85 prazas por baixo da súa capacidade real.

Xa que logo, resulta inadmisible que a Consellería de Educación rexeite a
peticións de quince alumnos-as que teñen solicitado o servizo de comedor
escolar en dito centro, o que representaría seguir contando con 70 prazas
libres. Isto é, a admisión destes quince alumnos-as no servizo de comedor
escolar en ningún caso prexudicaría a terceiros.

A actual Consellería de Educación únicamente pretende prestar este servizo
ao alumnado transportado, ignorando a sabendas que o alumnado non
transportado tamén pode utilizar o comedor escolar sempre que existan
prazas suficientes, como é neste caso, e debendo abonar o custo do servizo.

Polo exposto, o Grupo Parlamentario dos socialistas de Galicia presenta a
seguinte Proposición non de lei:
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N° Rexistro: 47291
Data envió: 03/09/2010 13:37:47.617

Grupo Parlamentario

O Parlamento galego insta a Xunta de Galicia a que autorice a
incorporación ao comedor escolar do CEIP O Ruxidoiro, concello de
Barbadas, a todo o alumnado do centro que solicite tal servizo, cando
menos, ata completar as 250 prazas coas que conta e, de ser superior o
número de peticións ao número de prazas, se proceda en función do actual
marco normativo reflectido na Orde do 21 de febreiro de 2007.

Partido dos
Socialistas
de Galicia

Pazo do Parlamento, 3 de setembro de 2010

Asdo.: Guillermo Meijón Couselo
Concepción Burgo López
Francisco Cervino González
Carmen Acuña do Campo

Deputado do G.P. dos Socialistas de Galicia

Asdo.: Xoaquín Ma Fernández Leiceaga
Portavoz do G.P. dos Socialistas de Galicia

Asinado dixitalmente por:

Guillermo Antonio Meijón Couselo na data 03/09/2010 13:23:39

María Concepción Burgo López na data 03/09/2010 13:23:45

Francisco Cervino González na data 03/09/2010 13:23:49

María Carmen Acuña Docampo na data 03/09/2010 13:23:54

Xoaquín María Fernández Leiceaga na data 03/09/2010 13:23:59
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Grupo Parlamentario

Á M e s a do Par lamento

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia, a iniciativa da
deputada Beatriz Sestayo Doce, a través do seu portavoz e ao abeiro do

partido dos disposto no artigo 160 do Regulamento da Cámara , presenta ante esa Mesa
de Galicia a seguinte Proposición non de lei en Comisión.

A conciliación da vida laboral e familiar constitúe un piar imprescindible
para a consecución dun sociedade igualitaria, para o pleno
desenvolvemento da persoa e a calidade de vida das familias. A dotación de
prazas públicas de escolas infantís debe ser unha prioridade absoluta para
caminar nese senso, unha política pública na que o partido socialista estivo
sempre comprometido.

A chegada do PP ao Gobernó en Galicia paralizou a posta en marcha de
escolas infantís, incumprindo e vulnerando os acordos aos que chegaran os
concellos e o anterior Gobernó da Xunta de Galicia. O resultado non é
outro que un déficit de prazas públicas infantís que se ponen de manifestó
co comezo do curso escolar, tal como advertía xa este grupo parlamentario
no anterior período de sesións.

Polo exposto, a deputada asinante formula a seguinte pregunta:

"O Parlamento galego insta a Xunta de Galicia a:

1) Que a construcción e posta en marcha efectiva de escolas infantis sexa
unha prioridade absoluta na acción do Gobernó da Xunta de Galicia

2) Que se reserven nos orzamentos do próximo exercicio a dotación
necesaria para a cobertura de prazas publicas suficientes para atender a
demanda apreciada neste curso

Pazo do Parlamento, 3 de setembro de 2010
Asdo.: Beatriz Sestayo Doce
Deputada do G.P. dos Socialistas de Galicia
Asdo.: Xoaquín Ma Fernández Leiceaga
Portavoz do G.P. dos Socialistas de Galicia
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N° Rexistro: 47324
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Grupo Parlamentario

Asinado dixitalmente por:

Beatriz Sestayo Doce na data 03/09/2010 19:20:50

Xoaquín María Fernández Leiceaga na data 03/09/2010 19:20:59

Partido dos
Socialistas
de Galicia
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A Mesa do Parlamento

O Grupo Parlamentario Popular de Galicia, a través do seu
Portavoz e á iniciativa da deputada e deputado, Emma Alvarez
Chao e José Manuel Balseiro Orol, ao abeiro do disposto no
Artigo 160 e concordantes do Regulamento da Cámara presentan a
seguinte Proposición Non de Lei para o seu debate na Comisión
7-: Agricultura, Alimentación, Gandería e Montes.

Exposición de Motivos

O Eucaliptal de Chavín foi creado en 1875 por José Barro,
propietario da antiga fábrica textil de Chavín. Hoxe en día é
patrimonio da Xunta de Galicia e está declarado como Monumento
Natural.

Coñecido como o Souto da Retorta ten unha masa eucaliptal da
especie eucalyptus globulus composta por uns 600 exemplares,
sendo os máis novos plantados no ano 1912. Entre estes
exemplares destaca o coñecido como o "Abó" que supera os 80
metros de altura, ten un diámetros superior aos 2,5 metros e o
perímetro do tronco é duns 10,5 metros, necesitándose polo menos
seis persoas para abrazar todo o seu pé.

O Servicio de Conservación da Natureza sitúao como o que ten un
maior volume de madeira, uns 75 metros cúbicos e a
documentación existente indica que é un dos máis grosos de
Europa.

Na actualidade, visitantes e vecinos coinciden en denunciar que
perderon unha importante cantidade de folla, chegando a secar
algún destes eucaliptos xa centenarios, polo que é posible que sexa
víctima dalgunha praga como a do goníptero que afecta a esta
especie de eucalipto.

En relación a este asunto, o Grupo Parlamentario Popular, presenta
a seguinte Proposición Non de Lei, para o seu debate en Comisión.

Pazo do Parlamento * Rúa do Hórreo, s/n
Telf.: 981 551 510 • Fax: 981 551 422 • e-mail: gp-pp@parlamentodegalicia.es

15702 SANTIAGO DE COMPOSTELA
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O Parlamento de Galicia, insta á Xunta de Galicia a:

1.- Diagnosticar a posible enfermidade que está a afectar aos
eucaliptos do Souto da Retorta por parte dos técnicos da
Consellería de Medio Rural.

2.- Diagnosticada e identificada a enfermidade proceder ao
tratamento da masa forestal dañada.

3.- Facer extensivo o estudio da evolución da enfermidade ao
resto dos eucaliptos da zona que poidan estar tamén dañados
para proceder ao seu tratamento.

4.- Facer un posterior seguimento do tratamento a fin de verificar
que efectivamente fora efectivo.

Santiago de Compostela, 06 de setembro de 2010

Asinado dixitalmente por:

Manuel Santos Ruíz Rivas na data 06/09/2010 14:12:09

María Emma Álvarez Chao na data 06/09/2010 14:12:14

José Manuel Balseiro Orol na data 06/09/2010 14:12:22

Pazo do Parlamento * Rúa do Hórreo, s/n
Telf.: 981 551 510 • Fax: 981 551 422 • e-mail: gp-pp@parlamentodegalicia.es

15702 SANTIAGO DE COMPOSTELA
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OFICINA PARLAMENTAR
Parlamento de Galiza

Rúa do Hórreo, s/n. Tel. 0034 981 551 545
Fax. 0034 981 551 420. Fax prensa: 0034 981 551 421

gp-bng@parlamentodegalicia.es
15702 Santiago de Compostela

Galiza

Á Mesa do Parlamento

O Grupo Parlamentar do Bloque Nacionalista Galego (BNG), a iniciativa do

deputado Bieito Lobeira Domínguez e ao abeiro do Regulamento da Cámara,

presenta a seguinte Proposición non de lei, para o seu tratamento en Comisión,

relativa á adopción de medidas para o efectivo recoñecemento de prestacións sociais

aos mariñeiros galegos embarcados en buques noruegueses.

Ñas décadas dos sesenta e setenta, e en menor medida dos oitenta, do pasado

século XX, milleiros de mariñeiros galegos traballaron embarcados en cargueiros,

rebocadores off-shore e buques de diverso tipo da marina mercante norueguesa.

Constan oficialmente as relacións contractuais formalmente estabelecidas entre

os traballadores galegos e as correspondentes empresas norueguesas, incluíndo as

retencións e deducións para o pagamento á Rikstrygdeverket (Administración

Nacional para a Seguranza Social de Suecia) de xeito sistemático.

O BNG ten coñecemento da existencia de dificultades que obstaculizan a

percepción das prestacións que por xustiza lies corresponden a estes mariñeiros cando

se achegan á xubilación. En concreto, no tocante aos mariñeiros que prestaran servizo

nos buques noruegueses con anterioridade ao 1 de xaneiro de 1994, data na que

Noruega pasa a formar parte do Espazo Económico Europeo (EEE) da Unión

Europea. A este colectivo de traballadores Noruega non os considera como

emigrantes, por entender que non residían no país, se ben desenvolvían a súa

actividade laboral en espazos -buques- baixo incontestábel soberanía norueguesa.
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Rúa do Hórreo, s/n. Tel. 0034 981 551 545
Fax. 0034 981 551 420. Fax prensa: 0034 981 551 421
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Galiza

Así as cousas, na práctica non se lie recoñece a estes mariñeiros prestación de

ningún tipo derivada dos devanditos períodos de cotización, tal e como denuncia a

Asociación Long-Hope/ Longa Esperanza.

Estas son as razóns que levan ao Grupo Parlamentar do Bloque Nacionalista

Galego a formular a seguinte Proposición non de lei para o seu tratamento na

Comisión de Pesca e Marisqueo:

O Parlamento de Galiza insta ao Gobernó galego a se dirixir ao Gobernó

español e Unión Europea, ademáis de emprender as accións precisas a iniciativa

propia, co obxecto de reclamar do Gobernó de Noruega o efectivo recoñecemento de

prestacións sociais ao colectivo de mariñeiros galegos embarcados en buques

noruegueses con anterioridade ao 1 de xaneiro de 1994, procedendo, portante, á

devolución das contribucións aboadas durante os períodos traballados, coa

correspondente actualización.

Santiago de Compostela, 6 de setembro de 2010.

Asdo.: Bieito Lobeira Domínguez

Portavoz s. do G.P. do BNG.

Asinado dixitalmente por:

Bieito Lobeira Domínguez na data 07/09/2010 11:07:36
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ful Grupo Parlamentario

Á Mesa do Parlamento

O Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia, por iniciativa dos seus
deputados e deputadas Juan Carlos Francisco Rivera, Concepción Burgo López,
Carmen Acuña do Campo, Guillermo Meijón Couselo e Francisco Cervino
González a través do seu portavoz e ao abeiro do disposto no artigo 160 do

sociaiisfas3 Regulamento da Cámara, presenta ante esa Mesa a seguinte Proposición non de lei en
de Galicia Comisión.

Exposición de motivos

A fortaleza de Monterrei é un conxunto fortificado que históricamente foi enclave
estratéxico dende a Idade Media na fronteira con Portugal e no que o longo dos séculos
se foron asentando distintos liñaxes (os Ulloa, os Zúñiga, os Fonseca, os Acevedo, o
Duque de Alba) que contribuíron a dotar a fortaleza de distintos estilos arquitectónicos.
Así no século XII foi edificado o Castelo por Alfonso Henriquez , neto do Rei Alfonso
VI. A Torre das Damas foi construida no século XIV. Entre os séculos XV e XVII, de
xeito sucesivo os distintos Condes de Monterrei foron construíndo o Pazo Renacentista,
a Torre do Homenaxe o Hospital de Peregrinos e a Igrexa de Santa María. Na Idade
Moderna foron levantados os Conventos de Franciscanos e Xesuítas baixo a dirección
de enxeñeiros militares.

Desta somera descrición pódese concluir que este conxunto fortificado constitúe a
Acrópole máis grande de Galicia, formando un conxunto de grande interese dende o
punto de vista arquitectónico, histórico e monumental.

E foi o anterior Gobernó da Xunta de Galicia quen, perfectamente consciente da
importancia que a rehabilitación deste conxunto histórico podía ter na economía e no
desenvolvemento turístico da Comarca de Monterrei, incidiu e abordou de xeito
decidido o proceso de transferencia da titularidade deste conxunto monumental dende a
Administración Xeral do Estado en favor da Xunta de Galicia. E foi precisamente no
Pleno da Comisión Mixta de Transferencias Administración do Estado - Comunidade
Autónoma de Galicia do 23 de decembro de 2008, onde por parte da Subdirectora Xeral
de Patrimonio, Cristina Isasi, se deu conta de que o expediente de transferencia estaba
prácticamente rematado, agás algunha cuestión relativa a inscrición rexistral da
propiedade, finalmente superada.

Recentemente, neste mesmo mes de xullo do 2010, tina lugar na Subdelegación do
Gobernó en Ourense, o acto protocolario de cesión gratuita da propiedade por parte do
Estado en favor de Galicia.

A partires dése momento ningún atranco xurídico impide a Xunta de Galicia actuar na
rehabilitación e mellora deste espazo monumental.
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ful Grupo Parlamentario

Para o Grupo Parlamentario Socialista é imprescindible que dende a Xunta de Galicia
se proceda de xeito inmediato a redactar un Plan Director de Rehabilitación da Acrópole
de Monterrei así como incorporar as dotacións orzamentarias precisas, para converter
este patrimonio en algo vivo, nun elemento de dinamización das Comarcas do sur de
Ourense coma instrumento de auténtico reequilibrio territorial socialmente útil para o
país; Plan Director que xa o anterior Gobernó bipartito tina elaborado contemplando a

Sociaiisfas3 recuperación do conxunto habitacional existente (máis de corenta vivendas) para usos
de Galicia de aproveitamento turístico e comercial, así como a creación dun Museo da Imprensa, a

posta en marcha dun Centro de Promoción do Vino e da Auga, un Centro empresarial e
un Centro de Intercambio Institucional Galicia - Portugal.

E polo tanto responsabilidade da Xunta de Galicia, en canto titular deste patrimonio, dar
continuidade o traballo xa feito polo anterior Gobernó e levar adiante as accións
necesarias para conservar e mellorar esta Acrópole, en canto instrumento vital para a
xeración de emprego, o fomento do turismo nesta comarca e a mellora da calidade de
vida dos vecinos de Monterrei particularmente, e de Ourense no seu conxunto.

Estas son a razóns polas que o Grupo Parlamentario Socialista presenta a seguinte
Proposición non de lei en Comisión:

O Parlamento galego insta a Xunta de Galicia a elaborar e aprobar antes de que
remate o ano 2010 un Plan de Rehabilitación da Acrópole de Monterrei, así coma
dotar orzamentariamente dito Plan Director mediante a inclusión das partidas
necesarias nos Orzamentos do ano 2011.

Pazo do Parlamento, 7 de setembro de 2010

Asdo.: Juan Carlos Francisco Rivera
Concepción Burgo López
Carmen Acuña do Campo
Guillermo Meijón Couselo
Francisco Cervino González

Deputados e deputadas do G.P. dos Socialistas de Galicia

Asdo.: Xoaquín Ma Fernández Leiceaga
Portavoz do G.P. dos Socialistas de Galicia

Asinado dixitalmente por:
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¡ül Grapo Parlamentario

Juan Carlos Francisco Rivera na data 07/09/2010 12:55:08

María Concepción Burgo López na data 07/09/2010 12:55:13

María Carmen Acuña Docampo na data 07/09/2010 12:55:21

„ .. . Guillermo Antonio Meijón Couselo na data 07/09/2010 12:55:30
Partido dos J ' '
Socialistas
de Galicia Francisco Cervino González na data 07/09/2010 12:55:36

Xoaquín María Fernández Leiceaga na data 07/09/2010 12:55:43
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Grupo Parlamentario

Á M e s a do Par lamento

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia, a iniciativa da
deputada Beatriz Sestayo Doce, a través do seu portavoz e ao abeiro do

partido dos disposto no artigo 160 do Regulamento da Cámara , presenta ante esa Mesa
de Galicia a seguinte Proposición non de lei en Comisión.

Exposición de motivos

A atención ás persoas dependentes debe ser unha prioridade das políticas
públicas das administracións competentes, dada a inmensa incidencia da
falta de autonomía persoal na calidade de vida das persoas e das súas
familias.

O actual Gobernó da Xunta de Galicia ten levado a un absoluto caos a
xestión da Dependencia no noso país, que só pode entenderse como unha
absoluta despreocupación polos servizos públicos esenciais ou /e unha
nefasta xestión das políticas sociais.

O certo é que os concellos venen suplindo a ineficacia da Xunta atendendo
servizos que non lies corresponde financiar, como a axuda a domicilio das
persoas dependentes, facendo esforzos máximos porque a neglixencia do
Gobernó de Nüñez Feijoo e, sinaladamente, polo que respecta a esta
iniciativa, da Consellería de Traballo e Benestar.

Así, as persoas dependentes que solicitan axuda a domicilio va en aumento,
mentres os fondos da Xunta non chegan aos concellos ou chegan de forma
moi insuficiente, afogando un servizo por moito traballo, empeño e esforzó
a que se fagan dende a política municipal. Lamentablemente, e na peor cara
da política de corte caciquil do Gobernó da dereita galega, o Gobernó de
Feijoo pretende facer campaña municipal nos concellos coartando dereitos
cidadáns. A descoordinación existente entre os diferentes cargos da
consellería agravan a situación ao non poder ser clarexado a día de hoxe, as
competencias de cada quen, os criterios de reparto e outros aspectos
esenciais para o desenvolvemento axeitado da Lei de promoción de
autonomía persoal e atención a persoas en situación de dependencia.
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Grupo Parlamentario

Polo exposto, o Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia presenta a
seguinte Proposición non de lei:

"O Parlamento galego insta a Xunta de Galicia a:
Partido dos
Socialistas

de Galicia 1.) Cumpnr estritamente os deberes derivados para a administración
autonómica no desenvolvemento e aplicación da Lei de promoción de
autonomía persoal e atención a persoas en situación de dependencia.

2.) Asegurar aos concellos o financiamento axeitado para que poidan
prestar os servizos ás persoas dependentes nos termos previstos na Lei".

Pazo do Parlamento, 8 de setembro de 2010

Asdo.: Beatriz Sestayo Doce
Deputada do G.P. dos Socialistas de Galicia

Asdo.: Xoaquín Ma Fernández Leiceaga
Portavoz do G.P. dos Socialistas de Galicia

Asinado dixitalmente por:

Beatriz Sestayo Doce na data 08/09/2010 10:07:00

Xoaquín María Fernández Leiceaga na data 08/09/2010 10:07:06

Rúa do Hórreo, s/n Parlamento de Galicia. Tfho: 981 551 530 - Fax: 981 551 418 • 15702 SANTIAGO DE COMPOSTELA gp-socialista@parlamentodegalicia.es

91338



PARLAMENTO DE GALICIA
. REXISTRO XERAL ENTRADA

™ " Data asento: 08/09/2010 11:15
DEGALICIAj N O R e x ¡ s t r o . 4 7 7 2 I

Data envió: 08/09/2010 11:15:54.622

SSCSSSÍ SSÍÍSSSSSSS SS5SÍS

OFICINA PARLAMENTAR
Parlamento de Galiza

Rúa do Hórreo, s/n. Tel. 0034 981 551 545
Fax. 0034 981 551 420. Fax prensa: 0034 981 551 42

gp-bng@parlamentodegalicia.es
15702 Santiago de Compostela

Galiza

Á Mesa do Parlamento

O Grupo Parlamentar do Bloque Nacionalista Galego (BNG), por iniciativa

do deputado Henrique Viéitez Alonso e da deputada Teresa Táboas Veleiro e ao

abeiro do disposto no Regulamento da Cámara, presenta a seguinte Proposición non de

lei para a Comisión 2a Ordenación Territorial, Obras Públicas, Medio Ambiente e

Servizos dirixida ao Gobernó Galego, relativa á seguridade e sinalización das obras do

enlace da PLISAN coa A-52.

A media tarde de onte tivo lugar un accidente de tráfico mediante a colisión dun

camión e unha motocicleta na estrada EP-4006, no lugar de A Queimadiña, na parroquia

de Lira. O resultado final foi a morte do condutor da motocicleta que prácticamente foi

no propio acto.

Esta circunstancia ben a confirmar as denuncias feitas polos vecinos e vecinas

deste lugar, pero tamén doutros ao longo das obras que, nunha lonxitude de 4,5 Km,

estanse desenvolvendo como consecuencia da execución do enlace de acceso dende a

Plataforma Loxística Industrial Salvaterra-As Neves (Plisan) á autovía das Rías Baixas

(A-52). Nula sinalización, falla de pintado provisional ñas zonas de obras, inmensos

ruidos, incumprimento das mais elementáis medidas de limpeza para non xerar maiores

perigos, limpeza das estradas de elementos de obra, etc.teñen criado situacións que

exponen a viandantes e persoas condutoras a riscos elevados, con resultados como o

accidente de onte.

A adxudicación da obra non exime ao contratante das súas responsabilidades e a

administración pública, neste caso o Gobernó galego, debe observar o cumprimento de

todas aquelas cuestións que non incrementen os riscos mais aló da propia dificultade da

obra en si, pero que non é este o caso pois o cumprimento das normas preventivas

reducirían severamente os impactos e evitaríanse consecuencias irreversíbeis.
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Polo tanto formulamos a seguinte Proposición non de lei en Comisión dende o

Grupo Parlamentar do Bloque Nacionalista Galego:

O Parlamento galego insta ao Gobernó galego a:

Io) Investigar as causas que derivaron na morte dun conductor de motocicleta no

lugar de A Queimadiña no concello de Salvaterra de Miño.

2o) Depuración de responsabilidades, no caso de que as houber.

3o) Analizar o grado de cumprimento das normas de prevención, sinalización e

limpeza coas que se están desenvolvendo ditas obras.

4o) Instar, de xeito inmediato, a empresa adxudicataria a resolver aquelas

situacións de risco e molestias que está a ocasionar o desenvolvemento de ditas obras.

Santiago de Compostela, 8 de Setembro do 2010.

Asdo. Henrique Viéitez Alonso

Teresa Táboas Veleiro

Deputado e Deputada do G.P. do BNG

Carlos Aymerich Cano

Portavoz do G.P. do BNG

Asinado dixitalmente por:

Henrique Viéitez Alonso na data 08/09/2010 11:15:20
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Teresa Táboas Veleiro na data 08/09/2010 11:15:23

Carlos Ignacio Aymerich Cano na data 08/09/2010 11:15:25
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A Mesa do Parlamento

O Grupo Parlamentario Popular de Galicia, a través do seu
Portavoz, e a iniciativa dos deputados Alberto Sueiro Pastoriza,
María Soledad Piñeiro Martínez e Carlos Negreira Souto,ao abeiro
do disposto no artigo 160 e concordantes do Regulamento da
Cámara, presentan a seguinte Proposición non de Lei en
Comisión sobre a adopción de medidas de apoio ós parques
empresariais da costa da morte

Exposición de motivos:

As comarcas de Bergantiños, Soneira e Fisterra,
agrupadas tradicionalmente na denominación xenérica de Costa da
Morte, presentan uns índices de desenvolvemento social e
económico propios de áreas deprimidas e absolutamente dispares
eos observados no resto da provincia da Coruña.

Dende as administracións públicas impulsáronse
distintas iniciativas, a partir do Plan Galicia de 2004 , co obxectivo
de paliar as desigualdades existentes incorporar o territorio
occidental da provincia coruñesa os niveis de desenvolvemento
económico medios de Galicia.

O Plan Revive Costa da Morte, do actual gobernó
da Xunta de Galicia, incorpora unha serie de medidas concretas de
axuda os emprendedores e empresarios para a adquisición de solo
nos parques empresarias de nova construcción dependentes da
Xunta de Galicia.

Este importante impulso debe ter unha visión
integral do territorio e non quedar reducido o ámbito de competencia
de unha administración nin crear novas diferencia e desigualdades
territoriais. Os parques empresariais promovidos pola empresa
pública Suelo Empresarial Atlántico S.A. deben incorporar
condicións económicas e financeiras semellantes as recollidas en
dito Plan.

Ante o exposto é polo que se presenta a seguinte Proposición
Non de Lei:
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O Parlamento de Galicia insta á Xunta de Galicia a que se dirixa á
Suelo Empresarial Atlántico S.A. entidade dependente do Ministerio
de Vivenda, a impulsar un programa de axudas de promoción dos
parques empresariais que promove na costa da morte, que, entre
outras, inclúa rebaixas do prezo das parcelas similares as
aprobadas pola Xunta de Galicia no Plan Revive Costa da Morte.

Santiago de Compostela, 8 de setembro de 2010.

Asinado dixitalmente por:

Manuel Santos Ruíz Rivas na data 08/09/2010 17:39:36

Alberto Sueiro Pastoriza na data 08/09/2010 17:40:00

María de la Soledad Piñeiro Martínez na data 08/09/2010 17:40:06

Carlos Negreira Souto na data 08/09/2010 17:40:15
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ü l Grupo Parlamentario

Á Mesa do Parlamento

O Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia, por
iniciativa da súa deputada, Sonia Verdes Gil a través do portavoz
e ao abeiro do disposto no artigo 160 do Regulamento da Cámara,

Partido dos A , . . . , J i •

socialistas presenta ante esa Mesa a segumte proposic ión non de leí para o
de Galicia i i , ¿~i • • r

seu debate en Comisión.
A Consellería do Medio Rural despois de recortar 2 millóns de

euros nos orzamentos para o ano 2010, para a incorporación de
mozos, publicaba con varios meses de atraso no DOG do venres, 4 de
xuño de 2010 a convocatoria de axudas á mellora da eficacia e
sustentabilidade das explotacións agrarias e para a incorporación de
novos activos agrarios, correspondentes ao ano 2010, segundo a Orde
do 31 de maio de 2010.

A orde ten obxecto establecer as bases para a concesión de dúas
liñas de axudas, para a realización de plans de mellora ñas
explotacións e para a primeira instalación de agricultores mozos e
mozas.

Segundo establece a devandita convocatoria coa solicitude de
axuda aos plans de mellora ou de primeira instalación de agricultores
mozos, deberán presentar a correspondente solicitude de licenza de
obras, e a licenza municipal antes do 1 de decembro de 2010; sendo
que o non cumprimento deste requisito supon a non aprobación da
axuda.

A devandita orde de axudas entraba en vigor ao día seguinte da
publicación e o prazo de presentación de solicitudes era de 45 días
despois da entrada en vigor da orde, debendo a Consellería de Medio
Rural resolver e notificar as subvencións antes do 31 de decembro de
2010.

Por iso presentamos a seguinte proposición non de lei para
o seu debate en Comisión:
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ü l Grupo Parlamentario

O Parlamento de Galicia insta o Gobernó galego a:

Proceder de xeito urxente á ampliación do prazo para a
presentación da licenza municipal de obras para plans de mellora
ou incorporación de novos activos agrarios, que establece a

sociaiLa? convocatoria para o ano 2010, segundo a Orde do 31 de maio de
2010 pola que se establecen as bases reguladoras das axudas para
a mellora da eficacia e sustentabilidade das explotacións agrarias
e para a incorporación de novos activos agrarios.

Pazo do Parlamento, 6 de setembro de 2010

Asdo: Sonia Verdes Gil
Deputada do G.P. dos Socialistas de Galicia

Asdo: Xoaquín Fernández Leiceaga
Portavoz do G.P. dos Socialistas de Galicia

Asinado dixitalmente por:

Sonia Verdes Gil na data 08/09/2010 16:51:15

Xoaquín María Fernández Leiceaga na data 08/09/2010 16:51:18
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Grupo Parlamentario

Á Mesa do Parlamento

O Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia, ao abeiro do
disposto nos artigos 98 e 144 do Regulamento da Cámara, solicita a esa

partido dos Mesa se proceda á maior brevidade posible á tramitación de
de Galicia comparecencia urxente en Comisión 2a. do Excmo. Sr. Conselleiro de

Medio Ambiente, Territorio e Infraestruturas para dar as oportunas
explicacións sobre as verdadeiras causas do cesamento fulminante da
Directora Xeral de Infraestruturas da Xunta de Galicia a escasos 14meses
do seu nomeamento.

Pazo do Parlamento, 09 de setembro de 2010

Asdo.: Pablo Xabier López Vidal
Mar Barcón Sánchez
María Quintas Alvarez
Carmen Gallego Calvar

Deputados e deputadas do G.P. dos Socialistas de Galicia

Asinado dixitalmente por:

Pablo Xabier López Vidal na data 09/09/2010 18:29:41

Mar Barcón Sánchez na data 09/09/2010 18:29:47

María Remedios Quintas Álvarez na data 09/09/2010 18:29:53

Carmen Gallego Calvar na data 09/09/2010 18:29:59
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Grupo Parlamentario

Á Mesa do Parlamento

Carmen Acuña do Campo, Modesto Pose Mesura, Beatriz Sestayo
Doce e José Tomé Roca, deputados e deputadas pertencentes ao Grupo
Parlamentario dos Socialistas de Galicia, e membros da Comisión 5.a, ao
abeiro do disposto no artigo 144, solicitan a esa Mesa a tramitación da
comparecencia en Comisión da Excma. Sra. conselleira de Sanidade,
para explicar as razóns das continuas dimisións e ceses dos responsables
sanitarios provinciais e a repercusión das mesmas no deterioro da sanidade
pública ourensán.

Pazo do Parlamento, 10 de setembro de 2010

Partido dos
Socialistas
de Galicia

Asdo.: Carmen Acuña do Campo
Modesto Pose Mesura
Beatriz Sestayo Doce
José Tomé Roca

Deputadas e deputados do G.P. dos Socialistas de Galicia

Asinado dixitalmente por:

María Carmen Acuña Docampo na data 10/09/2010 10:01:19

Modesto Pose Mesura na data 10/09/2010 10:01:25

Beatriz Sestayo Doce na data 10/09/2010 10:01:33

José Tomé Roca na data 10/09/2010 10:01:40
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Á Mesa do Parlamento

Henrique Viéitez Alonso e Teresa Táboas Veleiro deputado e deputada

do Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego (BNG), ao abeiro do

disposto no Regulamento da Cámara, presentan a seguinte Pregunta para a súa

resposta oral en Comisión, relativa á formación e recolocación das persoas

afectadas polo peche co centro de traballo que a empresa Tréves tina na Avenida

de Vigo en Pontevedra.

A empresa Tréves-Galicia, dedicada á fabricación de componentes

textiles e plásticos para el revestimento interior de automóbiles pechou, a fins do

ano pasado, o seu centro de traballo que tina na Avenida de Vigo, extinguindo

133 empregos que, na súa maioría, eran traballadoras.

Ñas reunións mantidas entre a representación das traballadoras e a

dirección da empresa que tiveron lugar na delegación do Gobernó galego, e ñas

que tamén participou a Xunta de Galiza por medio da xefa territorial de Traballo,

houbo un compromiso co plantel para poner en marcha un plan de formación

vinculado ao Fondo Europeo de Adaptación á Globalización para o sector do

textil, co claro obxectivo de integrar ao persoal noutros sectores. Con esta

medida, permitiríaselle ás traballadoras e traballadores buscarlle unha saída

noutras actividades produtivas como o sector da automoción. A oferta chegaba

ao compromiso de darlle prioridade a estas traballadoras e traballadores á hora da

recolocación mediante a elaboración dunha lista precedente de contratación para

empresas de automoción que recibirán subvencións da Xunta. En definitiva, a

implicación do Gobernó galego foi directa e comprometeuse a realizar todos os

esforzos e as actuacións precisas para manter o emprego.
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Pasados mais de oito meses dos compromisos adquiridos polo Gobernó

galego non so non se teñen cumprido, senón que nada se saben deles co

agravante de que as accións formativas para unha posíbel recualificación

profesional non se desenvolveron e posibelmente teñan enormes dificultades para

a súa concreción, xa que a solicitude de contribución financeira de 1.844.700

euros sobre un total de 2.838.000 proveñen do Fondo Europeo de Adaptación á

Globalización (FEAG) é referida a 703 despedidos rexistrados en 82 empresas

cuxa actividade corresponde á división 14 da NACE 2 Revisión 2 (Confección de

prendas de vestir) na rexión NUTS II de Galiza.

Dado que a clasificación da empresa Tréves Galicia esta encadrada noutra

actividade xorden diversas interrogantes entre o conxunto das persoas ex-

empregadas de Tréves Galicia o que nos obriga a presentar as seguintes

preguntas con resposta oral en Comisión:

Ia) Cales son as razóns de que as desempregadas de Tréves Galicia aínda

non teñan recibido ningunha oferta de formación ou colocación ata o de agora?.

2a) É certo que o Gobernó galego ten presentado unha solicitude de

contribución financeira ao Fondo Europeo de Adaptación á Globalización na que

so poden participar persoas empregadas en empresas dedicadas á confección de

prendas de vestir?.

3a) De ser isto certo, van poder participar as desempregadas de Tréves

Galicia no programa EmpregaTex anunciado polo Gobernó galego?.

4a) De poder facelo, cando vai poner en marcha as accións formativas

dirixidas a estas persoas?.
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5a) No caso contrario, como vai resolver o Gobernó galego esta situación

e cumprir eos seus compromisos adquiridos ao aprobar o expedente de

regulación de emprego?.

6a) Cal é o prazo que se ten marcado o Gobernó galego para cumprir os

seus compromisos adquiridos?.

Santiago de Compostela, a 30 de agosto do 2010.

Asdo. Henrique Viéitez Alonso

Teresa Táboas Veleiro

Deputado do G.P. do BNG

Asinado dixitalmente por:

Henrique Viéitez Alonso na data 03/09/2010 10:13:56

Teresa Táboas Veleiro na data 03/09/2010 10:14:00
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Á Mesa do Parlamento

Henrique Viéitez Alonso e Carme Adán Villamarín deputado e deputada do

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego (BNG), ao abeiro do disposto

no Regulamento da Cámara, presentan a seguinte Pregunta para a súa resposta oral

en Comisión, relativa ao peche da fabrica Isocold en Mos.

A xerencia da empresa Isocold asentada en Mos e dedicada á fabricación de

espuma de poliestireno para illamentos pechou súas portas deixando a 40 traballadores

directos e 11 en traballos loxísticos sen futuro e sen explicacións de ningún tipo, habida

conta que utilizouse un correo electrónico para comunicarlles que a empresa pechaba e,

polo tanto, sen continuidade da actividade e dos contratos laboráis.

Cunha situación normalizada e con carga de traballo en firme para máis de catro

meses así como outros traballos dos que dependen empresas pesqueiras, da construción

e auxiliares da automoción e que agora teñen a súa actividade condicionada, os

traballadores non lie atopan explicación de ningún tipo a esta actitude e fuga do xerente,

polo que teñen tomado unha postura responsábel de gardar as instalacións para que non

sexan desmanteladas ou a mercadoría sexa furtada.

No é a crise en si mesma a que fai que a empresa teña que axustarse á nova

situación, pero sempre procurando manter a actividade como teñen feito outras; no caso

desta empresa podemos dicir que é un exemplo de como hai empresarios que aproveitan

ditas circunstancias para desfacerse das cargas sociais da empresa e liquidar nunha

operación especulativa a actividade industrial.

Hai responsabilidade social neste tipo de comportamentos, aparte de outras que

poidan determinar os xulgados. E é nesta conxuntura cando a administración debe facer

un esforzó maior para aplicar a lexislación con todas as consecuencias e ponerse ao
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servizo da xustiza social e dos que mais padecen as consecuencias da crise, o que

provocan a presentación das seguintes preguntas con resposta oral en Comisión:

Ia) Coñece o Gobernó galego a situación xerada na empresa Isocold situada en

Mos?.

2a) Que lie parece ao Gobernó este tipo de actuacións por parte da dirección da

empresa?.

3a) Ten feito algunha xestión ou actuación para situarse no conflito e intentar

normalizar a situación da fabrica?.

4a) De ser certo, cales son os pasos dados?

5a) En caso contrario, que actuacións ten previsto desenvolver o Gobernó galego

para restituir a situación anterior?

6a) Ten o Gobernó galego marcado como obxectivo no permitir a desaparición

desta empresa e asegurar a súa continuidade?

Santiago de Compostela, 31 de agosto do 2010.

Asdo. Henrique Viéitez Alonso

Carme Adán Villamarín

Deputado e Deputada do G.P. do BNG

Asinado dixitalmente por:
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Henrique Viéitez Alonso na data 03/09/2010 11:26:32

María do Carme Adán Villamarín na data 03/09/2010 11:26:36
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A Mesa do Parlamento

M- Angeles Díaz Pardo, Manuel S. Ruiz Rivas, Natalia Barros
Sánchez, Pablo Cobián Fernández-de la Puente, Javier
Escribano Rodríguez, Carlos Negreira Souto, Marisol Piñeiro
Martínez, Paula Prado del Río, Pedro Puy Fraga, María Seoane
Romero, Alberto Sueiro Pastoriza, Cristina Romero Fernánez e
Pedro M. Arias Veira, deputadas e deputados pertencentes ao
Grupo Parlamentario Popular de Galicia, ao abeiro do disposto
no Artigo 152 e concordantes do Regulamento da Cámara
presentan ante esa Mesa, a seguinte Pregunta para a súa
resposta Oral en Comisión.

A Consellería de Economía e Industria, a través da Dirección Xeral
de Comercio, está apoiando de maneira decidida ó sector artesanal
galego, consciente do seu potencial como actividade xeradora de
emprego e riqueza.

Nesta aposta polo sector artesanal, a Consellería non só ampliou o
crédito orzamentario na convocatoria de axudas á artesanía galega,
se non que adaptou as actuacións ás necesidades actuáis e
incrementou o investimento subvencionable, dando mostra do seu
compromiso co sector e a súa modernización.

Por todo o exposto os deputados asinantes presentan a seguinte
pregunta para a súa contestación oral en Comisión:

¿Como valora a Consellería a resposta do sector artesanal á esta
liña de axudas convocadas para este ano?

Santiago de Compostela, 3 de Setembro de 2010

Asinado dixitalmente por:

Pazo do Parlamento * Rúa do Hórreo, s/n
Telf.: 981 551 510 * Fax: 981 551 422 t e-mail: gp-pp@parlamentodegalicia.es

15702 SANTIAGO DE COMPOSTELA
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María Ángeles Díaz Pardo na data 03/09/2010 11:32:41

Manuel Santos Ruíz Rivas na data 03/09/2010 11:32:50

Natalia Barros Sánchez na data 03/09/2010 11:33:00

Pablo Cobián Fernández de la Puente na data 03/09/2010 11:33:10

Javier Escribano Rodríguez na data 03/09/2010 11:33:21

Carlos Negreira Souto na data 03/09/2010 11:33:29

María de la Soledad Piñeiro Martínez na data 03/09/2010 11:33:36

Paula Prado del Río na data 03/09/2010 11:33:45

Pedro Puy Fraga na data 03/09/2010 11:33:54

María Seoane Romero na data 03/09/2010 11:34:05

Alberto Sueiro Pastoriza na data 03/09/2010 11:34:18

Cristina Isabel Romero Fernández na data 03/09/2010 11:34:28

Pedro Manuel Arias Veira na data 03/09/2010 11:34:42
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Á Mesa do Parlamento

Marisol Soneira Tajes, María José Caride Estévez, José
Manuel Gallego Lomba e Francisco Cervino González, deputadas e
depuados pertencentes ao Grupo Parlamentario dos Socialistas de

partido dos Galicia, ao abeiro do disposto no artigo 152 do Regulamento da
Socialistas _ . , ' •* r •

de Galicia Cámara , presentan ante esa Mesa a segumte pregunta para a sua
resposta oral en Comisión.

De xeito reiterado, e con profusión de recursos mediáticos, a
Consellería do Mar anuncia éxitos sen precedentes na súa loita contra
o furtivismo. Tamén, de xeito reiterativo, os medios de comunicación
amosan imaxes onde se ve como os furtivos actúan en determinadas
zonas marisqueiras a plena luz do día, sen que ninguén tome ningún
tipo de medida.

Nos datos que amosa a Consellería do Mar, no seu último
balance, non distingue entre as denuncias a profesionais do mar que,
por diversas razóns, teñan incumprido a normativa existente, e as
feitas a persoas totalmente alleas ao sector que atopan nesta actividade
unha fonte de ingresos sen ter ningún tipo de titulo ou concesión
administrativa.

Tampouco especifica a Consellería, cando se refire ás
incautacións de artes de pesca ou de marisqueo, se as cifras publicadas
se corresponden o todo ou a parte de determinadas artes xa que, como
todo o mundo pode comprender, non é o mesmo falar dunha cacea de
nasas que das unidades que conforman a cacea; tampouco é o mesmo
contabilizar de xeito individual un rano, un caldeiro ou un rastro de
man dándolle a mesma categoría cunhas betas ou cuns trasmallos. O
mesmo poderíamos dicir das incautacións procedentes da acuicultura
que non parece que teñan a consideración de produtos procedentes do
furtivismo, é, dende logo, parecerá natural que no mesmo balance se
incluísen os datos das inspeccións feitas en establecementos de
hostalaría, mercados, depuradoras, transportes, centros comerciáis,
etc.

En termos políticos non deixa de ser un rotundo fracaso que a
Xunta de Galicia só poida poner enriba da mesa unha ringleira de
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apeiros e artes incautadas sen abordar as causas estruturais que dan
lugar á existencia do fenómeno: razóns de índole social alleas ao
propio sector, complexidade e inadecuación normativa, falla de
políticas ambiciosas que aborden o problema de xeito global, etc.,

partido dos Esta falta de proxecto e de políticas ambiciosas fai que a
de Galicia conclusión final sexa demoledora eos datos da propia Xunta: cada ano

gastamos unha morea de cartos en erradicar un fenómeno que cada
ano vai a máis . Porque detrás de cada anuncio a b o m b o e prat iño de
incautacións, comisos e demais accións levadas a cabo, hai un custo
económico que estaría mellor empregado en potenciar e desenvolver
todo o potencial produt ivo das nosas rías pero que, desgraciadamente,
debe seguir destinado a perseguir o incumprimento da lei xa que non
somos quen de atopar solución aos problemas de fondo que dan lugar
a este fenómeno. D a a impresión de que a Consellería do Mar o que
máis lie interesa e bater records que en abordar solucións os
problemas estruturais do sector.

O Grupo Parlamentario Socialista comprende , apoia e comparte
o obxectivo de erradicar as malas prácticas e o furtivismo dos nosos
mares , pero eremos que son necesarias outras accións para que a
medio e longo prazo d ispoñamos dun novo modelo de xest ión e dunha
maior produtividade das nosas rías e costas. Para iso é imprescindible
coñecer toda a realidade que se agocha detrás de cada expediente
incoado, de cada incautación e de cada acción dos servizos encargados
desta función.

Ante esta situación os deputados e as deputadas que asinan
formulan as seguintes:

1.a) Cantas actas de infracción, en materia pesqueira e
marisqueira, se teñen incoado entre xullo de 2009 e o m e s m o mes de
2010?

2.a) Cantas délas foron a profesionais que disponen dalgún título
habilitante para o exercicio da profesión, e cantas a persoas alleas ao
sector?

3 .a) Cantas destas actas acabaron nun expediente sancionador e
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canto supon o importe das sancións impostas, especificando as
sancións a profesionais do mar e os alíeos á actividade?

4.a) Cantas inspeccións se teñen feito a establecementos que
comercializan, manipulan, transforman ou serven produtos pesqueiros

partido dos e marisqueiros, e cantos expedientes sancionadores se teñen incoado
Socialistas

de Galicia nestes establecementos

5.a) Cal é a relación entre as inspeccións feitas neste último ano
con respecto ás que se facían noutros exercicios, neste caso concreto?

6.a) Cantos expedientes se teñen incoado por infraccións en
materia da lexislación pesqueira e marisqueira, no transporte destes
produtos?

7.a) Das artes incautadas durante o período, cales, cantas e de
que natureza son, con especificación do seu nome, función, lugar de
incautación, valor comercial, e condición do seu propietario
(profesional do mar ou non)?

8.a) Número de accións inspectoras, no período, e número de
actas de infracción especificadas por zonas?

Pazo do Parlamento, 3 de setembro de 2010

Asdo: Marisol Soneira Tajes
María José Caride Estévez
José Manuel Gallego Lomba
Francisco Cervino González

Deputadas e deputados do G.P. dos Socialistas de Galicia

Asinado dixitalmente por:

Marisol Soneira Tajes na data 03/09/2010 12:41:56

María José Caride Estévez na data 03/09/2010 12:42:00
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José Manuel Gallego Lomba na data 03/09/2010 12:42:20

Francisco Cervino González na data 03/09/2010 12:42:26

Partido dos
Socialistas
de Galicia
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Á MESA DO PARLAMENTO

Carlos Aymerich Cano, Ana Luisa Bouza Santiago e Bieito Lobeira

Domínguez, deputados pertencentes ao Grupo Parlamentar do Bloque

Nacionalista Galego (BNG), ao abeiro do disposto no Regulamento da Cámara,

apresentan a seguinte Pergunta para a sua resposta en Comisión, relativa a un

novo verquido de augas fecais á ría do Burgo.

Apenas un mes despois da clasificación da ría do Burgo, no treito comprendido entre

a Ponte da Pasaxe e a barra de Santa Cristina, como zona B ao abeiro dunha falsa

melloría na carga contaminante ñas súas augas, un novo verquido volve por de

manifestó que a ría dista de estar saneada. A orixe deste novo verquido de augas

fecais localízase no Concello de Oleiros, tras do concesionario da Mercedes.

Asi as cousas, formúlanse as seguintes cuestións:

Segué mantendo a Xunta de Galiza que a ría do Burgo é apta para a extracción de

marisco para ser consumido en fresco?

Segué mantendo a Xunta de Galiza a existencia dunha melloría na contaminación

da ría malia ter recoñecido que o ponto onde se toman as mostras está situado máis

ala da barra de Santa Cristina?

Cando van ser recebidos os mariscadores da ría do Burgo polo Presidente da Xunta,

tal e como comprometeu o deputado e portavoz do PP en Oleiros, Sr. Cobián?

Santiago de Compostela, 3 de setembro de 2010.
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Asdo. Carlos Aymerich Cano

DeputadodoG.P.do BNG

Asdo.: Ana Luisa Bouza Santiago

Deputada do G.P. do BNG.

Asdo. Bieito Lobeira Domínguez

DeputadodoG.P.do BNG

Asinado dixitalmente por:

Carlos Ignacio Aymerich Cano na data 03/09/2010 13:30:13

Ana Luisa Bouza Santiago na data 03/09/2010 13:30:16

Bieito Lobeira Domínguez na data 03/09/2010 13:30:21
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Á Mesa do Parlamento

Guillermo Meijón Couselo, Concepción Burgo López, Francisco
Cervino González e Carmen Acuña do Campo, deputados e deputadas

partido dos pertencentes o Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia e ao
Socialistas

de Galicia abeiro do disposto no artigo 152 do Regulamento da Cámara , presentan
ante esa Mesa a seguinte Pregunta oral en Comisión.

A actual Consellería de Educación da Xunta de Galicia está procedendo a
pechar diversos centros escolares cara ao curso 2010-11. Moitas das veces
este peche de centros decídese sen contar co consenso da comunidade
educativa e, o que resulta máis grave, sen dar explicacións convincentes
dos motivos do peche.

Máis ben semella que a administración educativa está a utilizar únicamente
o criterio economicista, sen ter en conta outros aspectos relevantes que
deben valorarse cando se fala de proceder ao peche dun centro escolar.

A utilización perversa do número mínimo de matrícula para que unha
escola non se peche, o que está a agochar é a utilización do criterio
económico como elemento único de decisión, pero feita ademáis con
grande torpeza.

Teríase que falar doutros factores relevantes como poden ser: distancia a
outros centros escolares, servizos complementarios, fixación de poboación,
integración escolar, previsión da natalidade, evolución da poboación... que
en ningún caso son postos sobre a mesa á hora de informar das decisións
fináis.

En concreto, no caso que nos ocupa da Escola Infantil de Anxeriz, do
concello de Tordoia, os datos existentes respecto da evolución da
poboación en dita parroquia, indican un factor de crecemento poboacional
que resulta distintivo desta parroquia respecto do resto do concello de
Tordoia. Pero ademáis, tamén se analizamos a poboación infantil, a
evolución da mesma nos próximos anos indica tamén un relevante factor de
crecemento.

Rúa do Hórreo, s/n Parlamento de Galicia. Tfho: 981 551 530 - Fax: 981 551 418 • 15702 SANTIAGO DE COMPOSTELA gp-socialista@parlamentodegalicia.es

91362



PARLAMENTO DE GALICIA
. REXISTRO XERAL ENTRADA

mrÍFiri? I D a t a asento: 03/09/2010 13:36
DEGALICIA j N O R e x i s t r o . 4 7 2 8 9

Data envió: 03/09/2010 13:36:34.556

Grupo Parlamentario

Xa que logo, non parece procedente o peche desta escola co endeble
argumento de que falta un alumno-a para achegarse a matrícula mínima
esixida. Como ben coñece a Consellería de Educación, porque así lio
fixeron chegar, os datos son os seguintes:

Partido dos
Socialistas

de Galicia A escola infantil de Anxenz ten inscritos oficialmente na matrícula
un total de cinco alumnos-as. Se a este número lie engadíramos
outros tres alumnos-as en idade infantil que foron escolarizados no
CPI de Tordoia, o centro pasaría do cupo mínimo preciso. Se
ademáis lie sumáramos outros dous alumnos-as de parroquias
vecinas que estarían dispostos a ir a ese centro de seren admitidos,
tamén estaríamos a falar dun cupo superior ao mínimo esixido.

Para o seguinte curso está prevista a escolarización de carro
alumnos-as máis respecto da matrícula actual, isto é, estamos a falar
dun centro que incrementaría a súa matrícula no futuro inmediato.

Anxeriz, é unha parroquia que ten un índice de poboación positivo,
único no concello de Tordoia, motivado polo recente asentamento de
familias en idade de ter filio s.

Ademáis, esta parroquia conta cun tecido industrial propio que
aseguran o asentamento da poboación na mesma, así como un
crecemento sostido no tempo.

Polo exposto, os deputados e deputadas asmantes formulan a seguinte
pregunta:

1 .a) Que valoración fai a Consellería de Educación da decisión tomada de
pechar o centro de educación infantil de Anxeriz en Tordoia?

2.a) Cales foron os criterios estimados para proceder ao peche de dita
escola?

3.a) Coñece a Consellería de Educación os datos relativos a evolución da
poboación no futuro próximo da parroquia de Anxeriz?
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4.a) Coñece a Consellería de Educación a previsible evolución da matrícula
da Escola Infantil de Anxeriz nos vindeiros cursos?

5.a) Non ere a Consellería de Educación que manter aberto dito centro pode
partido dos contribuir a consolidar a fixación de poboación na única parroquia do
Socialistas r r i

de Galicia concello de Tordoia que está a experimentar un crecemento posit ivo na súa
poboación?

6.a) Considera coherente a Consellería de Educación a súa decisión de
pechar a Escola Infantil de Anxer iz coas manifestacións do actual Gobernó
da Xunta de Galicia e do programa electoral do Partido Popular de apostar
polo futuro do rural de forma efectiva?

Pazo do Par lamento, 3 de setembro de 2010
Asdo. : Guil lermo Meijón Couselo

Concepción Burgo López
Francisco Cervino González
Carmen Acuña do Campo

Deputados e deputadas do G.P. dos Socialistas de Galicia

Asinado dixitalmente por:

Guillermo Antonio Meijón Couselo na data 03/09/2010 12:56:31

María Concepción Burgo López na data 03/09/2010 12:56:36

Francisco Cervino González na data 03/09/2010 12:56:44

María Carmen Acuña Docampo na data 03/09/2010 12:56:51
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Á Mesa do Parlamento

Guillermo Meijón Couselo, Concepción Burgo López, Francisco
Cervino González e Carmen Acuña do Campo, deputados e deputadas

partido dos pertencentes o Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia e ao
Socialistas

de Galicia abeiro do disposto no artigo 152 do Regulamento da Cámara , presentan
ante esa Mesa a seguinte Pregunta oral en Comisión.

A comunidade educativa do CEIP O Ruxidoiro, no concello de Barbadas,
está a expresar o seu gran malestar e fonda discrepancia por unha decisión
da actual Consellería de Educación da Xunta de Galicia que semella estar
tomada con total arbitrariedade e mesmo sen atender ao marco normativo
vixente en materia do servizo de comedor escolar.

Así pois, non parece de recibo que un centro educativo que conta cun
comedor escolar de tipo C, que segundo a normativa vixente podería
atender a 250 alumnos, peche a súa matrícula con 165 escolares admitidos,
o cal representa 85 prazas por baixo da súa capacidade real.

Xa que logo, resulta inadmisible que a Consellería de Educación rexeite a
peticións de quince alumnos-as que teñen solicitado o servizo de comedor
escolar en dito centro, o que representaría seguir contando con 70 prazas
libres. Isto é, a admisión destes quince alumnos-as no servizo de comedor
escolar en ningún caso prexudicaría a terceiros.

A actual Consellería de Educación únicamente pretende prestar este servizo
ao alumnado transportado, ignorando a sabendas que o alumnado non
transportado tamén pode utilizar o comedor escolar sempre que existan
prazas suficientes, como é neste caso, e debendo abonar o custo do servizo.

Polo exposto, dos deputados e deputadas asmantes formulan as seguintes
preguntas:

1.a) Por qué a Consellería de Educación procede a negar a prestación do
servizo de comedor escolar a quince alumnos-as do CEIP O Ruxidoiro, no
concello de Barbadas, cando existen no mesmo 85 prazas vacantes?
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2.a) Cales son os criterios nos que se basea a decisión da administración
educativa para proceder a esta negativa?

3.a) Considera a Consellería de Educación que desta forma se defende o
partido dos sistema educativo público?
Socialistas
de Galicia

4.a) Pensa a Consellería de Educación modificar a Orde de 21 de febreiro
de 200,7 e publicar unha nova normativa que proceda a negar o servizo de
comedor escolar a todo o alumnado do sistema educativo público que non
utilice o transporte escolar?

5.a) De non ser así, por que esta discriminación coa comunidade educativa
do CEIP O Ruxidoiro?

Pazo do Parlamento, 3 de setembro de 2010

Asdo.: Guillermo Meijón Couselo
Concepción Burgo López
Francisco Cervino González
Carmen Acuña do Campo

Deputados e deputadas do G.P. dos Socialistas de Galicia

Asinado dixitalmente por:

Guillermo Antonio Meijón Couselo na data 03/09/2010 13:10:19

María Concepción Burgo López na data 03/09/2010 13:10:25

Francisco Cervino González na data 03/09/2010 13:10:35

María Carmen Acuña Docampo na data 03/09/2010 13:10:43
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Grupo Parlamentario

Á Mesa do Parlamento

Carmen Gallego Carlvar, Mar Barcón Sánchez, Pablo López
Vidal e María Quintas Álvarez, deputadas e deputado pertencentes ao

partido dos Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia, ao abeiro do disposto
Socialistas l r

de Galicia no artigo 152 do Regulamento da Cámara , presentan ante esa Mesa a
seguinte Pregunta oral en Comisión 2.a.

A Lei 27/2006, de 18 de xullo, pola que se regulan os dereitos de acceso á
información, de participación pública e de acceso á xustiza en materia de
medio ambiente, elaborada polo Gobernó de España para dar cumprimento
ás Directivas Comunitarias 2003/4/CE e 2003/3 5/CE, establece unha serie
de obrigas para as administracións públicas en materia de información
ambiental.

A Xunta de Galicia creou o Sistema de Información Ambiental de Galicia
(SIAM) para facilitar o acceso a información medioambiental ao público en
xeral, usuarios, expertos, investigadores e a outras administracións.

Na actualidade o SIAM depende orgánicamente da Secretaria Xeral de
Calidade e Avaliación Ambiental da Consellería de Medio Ambiente,
Territorio e Infraestruturas.

A importancia de que este sistema funcione axeitadamente e ofreza ao
conxunto dos seus usuarios unha información ambiental completa e de
calidade é fundamental para contribuir a adoptar boas decisións en termos
ambientáis.

Polo exposto, as deputadas e deputado seguintes formulan as seguintes
preguntas para a súa resposta oral en Comisión

1 .a) Que servizos ofrece na actualidade o SIAM con respecto ao aire, auga,
residuos, cambio climático, medio natural, etc.?

2.a) Están actualizados os datos que se ofrecen a través desta rede?
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3.a) Introduciu ou prevé a Xunta introducir cambios na xestión deste
servizo?

partido dos Pazo do Parlamento, 3 de setembro de 2010
Socialistas
de Galicia

Asdo.: Carmen Gallego Carlvar,
Mar Barcón Sánchez
Pablo López Vidal
María Quintas Álvarez

Deputadas e deputado do G.P. dos Socialistas de Galicia

Asinado dixitalmente por:

Carmen Gallego Calvar na data 03/09/2010 11:53:27

Mar Barcón Sánchez na data 03/09/2010 11:53:33

Pablo Xabier López Vidal na data 03/09/2010 11:53:47

María Remedios Quintas Álvarez na data 03/09/2010 11:53:54
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Grupo Parlamentario

Á Mesa do Parlamento

Carmen Gallego Carlvar, Carmen Cajide Herves, Silvia Fraga
Santos e Sonia Verdes Gil, deputadas pertencentes ao Grupo

partido dos Parlamentario dos Socialistas de Galicia, ao abeiro do disposto no artigo
Socialistas r- ©

de Galicia 152do Regulamento da Cámara , presentan ante esa Mesa a segumte
Pregunta oral en Comisión.

Os incendios que está habendo este verán en Galicia afectaron e afectan a
espazos protexidos pola Rede Natura e outras figuras de protección como
Reservas da Biosfera, LIC, etc.

Estes espazos queimados suponen unha importante perda da biodiversidade
do noso país e ponen en risco o recoñecemento por estas figuras de
protección emanadas da lexislación comunitaria.

A sociedade no seu conxunto debe coñecer cal é o alcance do daño
ambiental causado polo lume e cales son as consecuencias deste daño
ambiental para o desenvolvemento futuro.

Só coñecendo as consecuencias destes actos será posible repáralos e actuar
sobre a conciencia ambiental do conxunto da cidadanía.

0 Gobernó de Galicia optou polo contrario, por ocultar a realidade,
xustificando esta ocultación nunha causa nobre máis falsa, en realidade non
se informa porque se quere ocultar a falta de prevención, as consecuencias
da brutal diminución orzamentaria e a volta á política de incendios clásica
do Partido Popular gobernando a Xunta de Galicia.

Polo exposto, as deputadas asmantes formulas a seguinte Pregunta oral en
Comisió:

1 ,a) Cal é a afectación aos espazos protexidos dos lumes deste ano?

2.a) Que espazos foron afectados e en que provincias e concellos?

3.a) Que especies ou hábitats foron dañados nestes lumes?

Rúa do Hórreo, s/n Parlamento de Galicia. Tfho: 981 551 530 - Fax: 981 551 418 • 15702 SANTIAGO DE COMPOSTELA gp-socialista@parlamentodegalicia.es

91369



PARLAMENTO DE GALICIA
. REXISTRO XERAL ENTRADA

mrÍFiri? I D a t a asento: 03/09/2010 13:58
DEGALICIA j N O R e x ¡ s t r o . 4 7 3 0 4

Data envió: 03/09/2010 13:58:43.875

Grupo Parlamentario

4.a) Que avaliación fai a Xunta de Galicia da perda de biodiversidade?

5.a) Que suponen en termos de perda ambiental para o conxunto da
cidadanía os lumes deste verán?

Partido dos
Socialistas

de Galicia 6.a) Que cálculo de tempo para proceder á reparación e recuperación destes
espazos degradados fai o Gobernó de Galicia?

7.a) Poderán recuperarse todos eles?

8.a) Que medidas ponerá en marcha o Gobernó de Galicia para a súa
recuperación?

9.a) Cal será o horizonte temporal e o orzamento dedicado á rexeneración
destas zonas dañadas?

Pazo do Par lamento, 3 de setembro de 2010

Asdo. : Carmen Gallego Carlvar
Carmen Carijde Herves
Silvia Fraga Santos
Sonia Verdes Gil

Deputadas do G.P. dos Socialistas de Galicia

Asinado dixitalmente por:

Carmen Gallego Calvar na data 03/09/2010 13:53:36

María del Carmen Cajide Herves na data 03/09/2010 13:53:45

Silvia Belén Fraga Santos na data 03/09/2010 13:53:49

Sonia Verdes Gil na data 03/09/2010 13:53:54
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Á Mesa do Parlamento

Beatriz Sestayo Doce, deputada pertencente ao Grupo
Parlamentario dos Socialistas de Galicia, ao abeiro do disposto no artigo

partido dos 152 do Regu lamento da Cámara , presenta ante esa M e s a a seguinte
de Galicia pregunta oral en Comisión.

A conciliación da vida laboral e familiar constitúe un piar imprescindible
para a consecución dun sociedade igualitaria, para o pleno
desenvolvemento da persoa e a calidade de vida das familias. A dotación de
prazas públicas de escolas infantís debe ser unha prioridade absoluta para
caminar nese senso, unha política pública na que o partido socialista estivo
sempre comprometido.

A chegada do PP ao Gobernó en Galicia paralizou a posta en marcha de
escolas infantís, incumprindo e vulnerando os acordos aos que chegaran os
concellos e o anterior Gobernó da Xunta de Galicia. O resultado non é
outro que un déficit de prazas públicas infantís que se ponen de manifestó
co comezo do curso escolar, tal como advertía xa este grupo parlamentario
no anterior período de sesións.

Polo exposto, a deputada asinante formula a seguinte pregunta:

Cal é a razón de paralización e dotación de prazas públicas de
escolas infantís?

Pazo do Parlamento, 3 de setembro de 2010
Asdo.: Beatriz Sestayo Doce
Deputada do G.P. dos Socialistas de Galicia

Asinado dixitalmente por:

Beatriz Sestayo Doce na data 03/09/2010 19:16:31
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A Mesa do Parlamento

Emma Alvarez Chao, deputada do Grupo Parlamentario Popular
de Galicia, ao abeiro do disposto no Artigo 152 e concordantes do
Regulamento da Cámara presenta, ante esa Mesa, a seguinte
Pregunta para a súa resposta Oral na Comisión 7-, Agricultura,
Alimentación, Gandería e Montes.

O Eucaliptal de Chavín foi creado en 1875 por José Barro,
propietario da antiga fábrica textil de Chavín. Hoxe en día é
patrimonio da Xunta de Galicia e está declarado como Monumento
Natural.

Coñecido como o Souto da Retorta ten unha masa eucaliptal da
especie eucalyptus globulus composta por uns 600 exemplares,
sendo os máis novos plantados no ano 1912. Entre estes
exemplares destaca o coñecido como o "Abó" que supera os 80
metros de altura, ten un diámetros superior aos 2,5 metros e o
perímetro do tronco é duns 10,5 metros, necesitándose polo menos
seis persoas para abrazar todo o seu pé.

O Servicio de Conservación da Natureza sitúao como o que ten un
maior volume de madeira, uns 75 metros cúbicos e a
documentación existente indica que é un dos máis grosos de
Europa.

Na actualidade visitantes e vecinos coinciden en denunciar que
perderon unha importante cantidade de folla, chegando a secar
algún destes eucaliptos xa centenarios, polo que é posible que sexa
víctima dalgunha praga como a do goníptero que afecta a esta
especie de eucalipto.

En relación a este asunto, a deputada asinante, formula as
seguintes preguntas:

1.- ¿Ten coñecemento a Xunta de Galicia desta situación?
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2.- ¿Qué medidas está a tomar ou ten pensado levar a cabo para
deter a propagación desta praga entre os eucaliptos do Souto
da Retorta e entre os eucaliptos da zona que estean
dañados?

Santiago de Compostela, 06 de setembro de 2010

Asinado dixitalmente por:

María Emma Álvarez Chao na data 06/09/2010 14:13:25
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ü l Grupo Parlamentario

Á M e s a do Par lamento

María José Caride Estévez, Ismael Regó González , Abel Losada
Álvarez , Xoaquín M a Fernández Leiceaga e Manue l Gallego
L o m b a , deputada e deputados pertencentes ao Grupo Parlamentario

partido dos dos Socialistas de Galicia, ao abeiro do disposto no artigo 152 do
Socialistas , i r -

de Galicia Regulamento da Cámara , presentan ante esa Mesa a segumte
pregunta para a súa resposta oral en Comisión.

Logo de consumirse máis da metade do exercicio 2010 compre avaliar
a evolución da economía galega. Coñecidos xa os datos da evolución
do PIB e do emprego nos primeiros trimestres de 2010 é o momento
de comparar a evolución da economía galega e anticipar si, a vista
destes datos, Galicia poderá manter os diferenciáis positivos de
actividade e emprego acadados fronte a economía española nos
últimos anos.

Por este motivo, a deputada e os deputados asmantes formulan as
seguintes preguntas para o seu debate en Comisión:

1. Cree o Gobernó galego que Galicia mantera en 2010 o
diferencial positivo de emprego e actividade acadado en anos
precedentes fronte a economía española?

2. Que medidas está a adoptar o Gobernó galego para mellorar a
converxencia da economía galega?

Pazo do Parlamento, 6 de setembro de 2010

Asdo.: María José Caride Estévez
Ismael Regó González
Abel Losada Álvarez
Manuel Gallego Lomba
Xoaquín Ma Fernández Leiceaga

Deputada e deputados do G.P. dos Socialistas de Galicia

Asinado dixitalmente por:

María José Caride Estévez na data 07/09/2010 9:58:50
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Ismael Regó González na data 07/09/2010 9:58:56

Abel Fermín Losada Álvarez na data 07/09/2010 9:59:02

José Manuel Gallego Lomba na data 07/09/2010 10:00:46

Xoaquín María Fernández Leiceaga na data 07/09/2010 10:00:52Partido dos
Socialistas
de Galicia
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ü l Grupo Parlamentario

Á M e s a do Par lamento

María José Caride Estévez, Ismael Regó González , Abel Losada
Álvarez , Xoaquín M a Fernández Leiceaga e Manue l Gallego
L o m b a , deputada e deputados pertencentes ao Grupo Parlamentario

partido dos dos Socialistas de Galicia, ao abeiro do disposto no artigo 152 do
Socialistas , i r -

de Galicia Regulamento da Cámara , presentan ante esa Mesa a segumte
pregunta para a súa resposta oral en Comisión.

0 IGE vén de publicar as estimacións da evolución do PIB galego.
Neste caso, ademáis de aportar os datos do II trimestre de 2010
producíronse axustes en datos anteriores sen facilitar ningunha
explicación sobre os cambios acontecidos.

Á vista destes datos a deputada e os deputados que asinan formulan as
seguintes preguntas dirixidas ao Sr. director xeral do IGE:

1 .a) Cales son as causas das correccións en datos precedentes?

2.a) Coa evolución comparada do PIB da economía galega e española,
ere que Galicia manten o ritmo de converxencia de anos anteriores?

3.a) Coa evolución comparada do PIB de Galicia e España, como
cualificaría o efecto económico do Xacobeo 2010?

Pazo do Parlamento, 6 de setembro de 2010

Asdo.: María José Caride Estévez
Ismael Regó González
Abel Losada Álvarez
Manuel Gallego Lomba
Xoaquín Fernández Leiceaga

Deputada e deputados do G.P. dos Socialistas de Galicia

Asinado dixitalmente por:

María José Caride Estévez na data 07/09/2010 10:03:35
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Ismael Regó González na data 07/09/2010 10:03:45

Abel Fermín Losada Álvarez na data 07/09/2010 10:04:03

José Manuel Gallego Lomba na data 07/09/2010 10:04:14

Xoaquín María Fernández Leiceaga na data 07/09/2010 10:04:20
Partido dos
Socialistas
de Galicia
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ü l Grupo Parlamentario

Á M e s a do Par lamento

María José Caride Estévez, Ismael Regó González , Abel Losada
Álvarez , Xoaquín M a Fernández Leiceaga e Manue l Gallego
L o m b a , deputada e deputados pertencentes ao Grupo Parlamentario

partido dos dos Socialistas de Galicia, ao abeiro do disposto no artigo 152 do
Socialistas , i r -

de Galicia Regulamento da Cámara , presentan ante esa Mesa a segumte
Pregunta para a súa resposta oral en Comisión.

As consecuencias orzamentarias da aplicación da Lei de modificación
da Lei 9/2009 de orzamentos xerais da Comunidade Autónoma de
Galicia para o ano 2010, son imprescindibles para coñecer a marxe de
actuación da Xunta de Galicia.

Por este motivo, a deputada e os deputados asmantes formulan as
seguintes preguntas para o seu debate en Comisión:

1. Cal é o aforro derivado da aplicación da Lei de modificación do
orzamento de 2010 sobre o orzamento de 2010 e 2011?

2. Cales son as reducións de gastos de persoal das diferentes
Consellerías e organismos dependentes da Xunta de Galicia
paraos anos 2010 e 2011?

3. Cal é o aforro derivado da aplicación desta lei sobre os
concertos, convenios e contratos da Xunta de Galicia para os
anos 2010 e 2011?

4. Cal é o aforro de custes de persoal das Universidades de Galicia
paraos anos 2010 e 2011?

Pazo do Parlamento, 6 de setembro de 2010

Asdo.: María José Caride Estévez
Ismael Regó González
Abel Losada Álvarez
Manuel Gallego Lomba
Xoaquín Ma Fernández Leiceaga

Deputada e deputados do G.P. dos Socialistas de Galicia
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Asinado dixitalmente por:

María José Caride Estévez na data 07/09/2010 10:06:18

Ismael Regó González na data 07/09/2010 10:06:25

Abel Fermín Losada Álvarez na data 07/09/2010 10:06:28
Partido dos

de Galicia Xoaquín María Fernández Leiceaga na data 07/09/2010 10:06:35

José Manuel Gallego Lomba na data 07/09/2010 10:06:42
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Á M e s a do Par lamento

María José Caride Estévez, Ismael Regó González , Abel Losada
Álvarez , Xoaquín M a Fernández Leiceaga e Manue l Gallego
L o m b a , deputada e deputados pertencentes ao Grupo Parlamentario

partido dos dos Socialistas de Galicia, ao abeiro do disposto no artigo 152 do
Socialistas , i r -

de Galicia Regulamento da Cámara , presentan ante esa Mesa a segumte
Pregunta para a súa resposta oral en Comisión.

As consecuencias orzamentarias da aplicación da Lei de modificación
da Lei 9/2009 de orzamentos xerais da Comunidade Autónoma de
Galicia para o ano 2010, son imprescindibles para coñecer a marxe de
actuación da Xunta de Galicia.

Por este motivo, a deputada e os deputados asmantes formulan as
seguintes preguntas para o seu debate en Comisión:

1. Cales son os convenios, concertos e contratos que se virón
afectados por esta Lei?

2. Cal é a cuantificación dos aforros para os anos 2010 e 2011?

Pazo do Parlamento, 6 de setembro de 2010

Asdo.: María José Caride Estévez
Ismael Regó González
Abel Losada Álvarez
Manuel Gallego Lomba
Xoaquín Ma Fernández Leiceaga

Deputada e deputados do G.P. dos Socialistas de Galicia

Asinado dixitalmente por:

María José Caride Estévez na data 07/09/2010 10:07:21

Ismael Regó González na data 07/09/2010 10:07:26

Abel Fermín Losada Álvarez na data 07/09/2010 10:07:30

Rúa do Hórreo, s/n Parlamento de Galicia. Tfho: 981 551 530 - Fax: 981 551 418 • 15702 SANTIAGO DE COMPOSTELA gp-socialista@parlamentodegalicia.es

91380



PARLAMENTO DE GALICIA
REXISTRO XERAL ENTRADA
Data asento: 07/09/2010 10:17

N° Rexistro: 47559
Data envió: 07/09/2010 10:17:06.282

Grupo Parlamentario

Xoaquín María Fernández Leiceaga na data 07/09/2010 10:07:40

José Manuel Gallego Lomba na data 07/09/2010 10:07:55

Partido dos
Socialistas
de Galicia
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Á Mesa do Parlamento

Teresa Táboas Veleiro e Bieito Lobeira Domínguez, deputada e deputado

do Grupo Parlamentar do Bloque Nacionalista Galego (BNG), ao abeiro do

Regulamento da Cámara, presenta a seguinte Pregunta, para a súa resposta oral en

Comisión, relativa á sorprendente, mais real, precarización do Servizo Público de

Emprego en Pontevedra pola apertura dunha nova oficina.

Hai anos que se ten reivindicado a apertura de novas instalacións do Servizo

Público de Emprego, dependente da Consellaría de Traballo, en Pontevedra. A razón

é ben evidente: a única oficina de emprego existente na rúa Eduardo Pondal

encontrase prácticamente colapsada. Absorbe diariamente centos de demandantes de

emprego, coas correspondentes colas na rúa, e asume as desempregadas e

desempregados de -ademáis do propio Concello de Pontevedra- Marín, Vilaboa,

Poio, Sanxenxo, Cerdedo, Cotobade, Campo Lameiro, Ponte Caldelas e A Lama.

Convértese así a oficina de Pontevedra nunha das de maior ratio de atención a

desempregados de toda Galiza.

Diante desta situación a Consellaría de Traballo reaxe decidindo a apertura

doutra oficina, que na actualidade se encontra en obras. Mais segundo o pintoresco

método utilizado pola Consellaría de Traballo para a solución do problema descrito, a

apertura da segunda oficina, incribelmente, repercutirá de xeito negativo na atención

que precisan desempregadas e desempregados. O motivo, a surrealista planificación

que a este respecto desenvolve o Gobernó do Partido Popular, pois:
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a) Ábrese unha oficina, mais sen incremento de persoal. Pasará persoal da

actual oficina á de nova creación. Daquela, exactamente as mesmas persoas

para atender e tramitar, só que en lugares físicos diferentes.

b) Iso si, a única praza de nova creación é a de Director/a. Máis unha proba da

tan cacarexada "austeridade" do Partido Popular.

c) A tramitación das prestacións (dependentes do INEM) levarase á nova

oficina. Así, un desempregado ou desempregada deberá gardar cola para se

anotar nunha oficina, e a continuación gardar outra cola na outra oficina

para tramitar a prestación. Caso insólito, probabelmente único no Estado

español. Máis aínda na famosa sociedade da información e do coñecemento

na que Galiza está marabillosamente inserida desde que goberna o Partido

Popular.

d) Mantense o mesmo ratio, mais increméntase a burocracia e as colas. E isto

despois dun investimento público. Sen comentarios.

Estas son as razóns que levan ao BNG a formular as seguintes preguntas para a

súa resposta oral na Comisión 5.a de Sanidade, Política Social e Emprego:

1.a) Cales son as supostas vantaxes que levaron á Consellaría de Traballo a

decidir a apertura dunha nova oficina de emprego en Pontevedra sen incremento de

persoal e con tramitacións diferentes da outra oficina?

2.a) Cal é o custo económico da apertura da nova oficina?
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3.a) Ten previsto a Consellaría de Traballo adoptar medidas efectivas para a

mellora, axilidade e racionalización do Servizo Público de Emprego en Pontevedra?

4.a) En caso positivo, en que consistirán e en que prazo se farán efectivas?

Santiago de Compostela, 7 de setembro de 2010.

Asdo.: Teresa Táboas Veleiro

Bieito Lobeira Domínguez

Deputada e deputado do G.P. do BNG.

Asinado dixitalmente por:

Teresa Táboas Veleiro na data 07/09/2010 11:53:49

Bieito Lobeira Domínguez na data 07/09/2010 11:53:54
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Á Mesa do Parlamento

Juan Carlos Francisco Rivera, Concepción Burgo López, Carmen Acuña do
Campo, Guillermo Meijón Couselo e Francisco Cervino González, deputadas e
deputados pertencentes ao Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia, ao abeiro
do disposto no artigo 152 do Regulamento da Cámara, presentan ante esa Mesa a

sociaiisfas3 seguinte Pregunta para a súa resposta oral en Comisión.
de Galicia

A fortaleza de Monterrei é un conxunto fortificado que históricamente foi enclave
estratéxico dende a Idade Media na fronteira con Portugal e no que o longo dos séculos
se foron asentando distintos liñaxes (os Ulloa, os Zúñiga, os Fonseca, os Acevedo, o
Duque de Alba) que contribuíron a dotar a fortaleza de distintos estilos arquitectónicos.
Así no século XII foi edificado o Castelo por Alfonso Henriquez , neto do Rei Alfonso
VI. A Torre das Damas foi construida no século XIV. Entre os séculos XV e XVII, de
xeito sucesivo os distintos Condes de Monterrei foron construíndo o Pazo Renacentista,
a Torre do Homenaxe o Hospital de Peregrinos e a Igrexa de Santa María. Na Idade
Moderna foron levantados os Conventos de Franciscanos e Xesuítas baixo a dirección
de enxeñeiros militares.

Desta somera descrición pódese concluir que este conxunto fortificado constitúe a
Acrópole máis grande de Galicia, formando un conxunto de grande interese dende o
punto de vista arquitectónico, histórico e monumental.

E foi o anterior Gobernó da Xunta de Galicia quen, perfectamente consciente da
importancia que a rehabilitación deste conxunto histórico podía ter na economía e no
desenvolvemento turístico da Comarca de Monterrei, incidiu e abordou de xeito
decidido o proceso de transferencia da titularidade deste conxunto monumental dende a
Administración Xeral do Estado en favor da Xunta de Galicia. E foi precisamente no
Pleno da Comisión Mixta de Transferencias Administración do Estado - Comunidade
Autónoma de Galicia do 23 de decembro de 2008, onde por parte da Subdirectora Xeral
de Patrimonio, Cristina Isasi, se deu conta de que o expediente de transferencia estaba
prácticamente rematado, agás algunha cuestión relativa a inscrición rexistral da
propiedade, finalmente superada.

Recentemente, neste mesmo mes de xullo do 2010, tina lugar na Subdelegación do
Gobernó en Ourense, o acto protocolario de cesión gratuita da propiedade por parte do
Estado en favor de Galicia.

A partires dése momento ningún atranco xurídico impide a Xunta de Galicia actuar na
rehabilitación e mellora deste espazo monumental.

Para o Grupo Parlamentario Socialista é imprescindible que dende a Xunta de Galicia
se proceda de xeito inmediato a redactar un Plan Director de Rehabilitación da Acrópole
de Monterrei así como incorporar as dotacións orzamentarias precisas, para converter
este patrimonio en algo vivo, nun elemento de dinamización das Comarcas do sur de

Rúa do Hórreo, s/n Parlamento de Galicia. Tfho: 981 551 530 - Fax: 981 551 418 • 15702 SANTIAGO DE COMPOSTELA gp-socialista@parlamentodegalicia.es

91385



PARLAMENTO DE GALICIA
. REXISTRO XERAL ENTRADA

mrÍFiri? I D a t a asento: 07/09/2010 13:02
DEGALICIA j N O R e x ¡ s t r o . 4 7 6 0 2

Data envió: 07/09/2010 13:02:17.150

ful Grupo Parlamentario

Ourense coma instrumento de auténtico reequilibrio territorial socialmente útil para o
país; Plan Director que xa o anterior Gobernó bipartito tina elaborado contemplando a
recuperación do conxunto habitacional existente (máis de corenta vivendas) para usos
de aproveitamento turístico e comercial, así como a creación dun Museo da Imprensa, a
posta en marcha dun Centro de Promoción do Vino e da Auga, un Centro empresarial e
un Centro de Intercambio Institucional Galicia - Portugal.

Partido dos
Socialistas

de Galicia E polo tanto responsabilidade da Xunta de Galicia, en canto titular deste patrimonio, dar
continuidade o traballo xa feito polo anterior Gobernó e levar adiante as accións
necesarias para conservar e mellorar esta Acrópole, en canto instrumento vital para a
xeración de emprego, o fomento do turismo nesta comarca e a mellora da calidade de
vida dos vecinos de Monterrei particularmente, e de Ourense no seu conxunto.

Estas son a razóns polas que os deputados e deputadas asmantes formulan a seguinte
pregunta para o seu debate en Comisión:

Ten a Xunta de Galicia formulado para este ano 2010 a redacción ou elaboración dun
Plan para a rehabilitación do conxunto monumental coñecido como Acrópole de
Monterrei?

Pazo do Parlamento, 7 de setembro de 2010

Asdo.: Juan Carlos Francisco Rivera
Concepción Burgo López
Carmen Acuña do Campo
Guillermo Meijón Couselo
Francisco Cervino González

Deputados e deputadas do G.P. dos Socialistas de Galicia

Asinado dixitalmente por:

Juan Carlos Francisco Rivera na data 07/09/2010 12:59:25

María Concepción Burgo López na data 07/09/2010 12:59:30

María Carmen Acuña Docampo na data 07/09/2010 12:59:34

Guillermo Antonio Meijón Couselo na data 07/09/2010 12:59:41
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Francisco Cervino González na data 07/09/2010 12:59:47

Partido dos
Socialistas
de Galicia
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Á Mesa do Parlamento

Carmen Acuña do Campo, Guillermo Meijón Couselo, María Quintas Alvarez,
Pablo Xabier López Vidal e Juan Carlos Francisco Rivera, deputadas e
deputados pertencentes ao Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia, ao abeiro
do disposto no artigo 152 do Regulamento da Cámara, presentan ante esa Mesa a

Partido dos seguinte Presunta para a súa resposta oral en Comisión 4a, Educación e Cultura.
Socialistas & * r r i
de Galicia

Os vecinos de Bembibre e Fradelo no concello de Viana do Bolo están moi
preocupados pola seguridade da ponte que une ambas localidades.

Pois temen que a estrutura da mesma puidera quedar dañada tralo paso dun vehículo
do operativo dos lumes de máis de 40 toneladas cando o peso máximo que pode
soportar esa ponte é de 5 toneladas.

Esa ponte é por onde circulan normalmente os vecinos e vecinas, así como o propio
transporte escolar.

Os pais e nais dos alumnos e alumnas desa ruta escolar sopesan non envíalos ao
colexio ata que a Xunta de Galicia certifique o perfecto estado da ponte.

Por todo o exposto, as deputadas e os deputados asmantes formulan as seguintes
preguntas para o seu debate en Comisión:

1. É coñecedora a Consellería de Educación e Ordenación Universitaria deste
problema?

2. De ser así, como e cando pensa soluciónalo?
3. Que alternativa se lie ofrece a eses nenos e nenas ata que estea subsanada esa

dificultade?

Pazo do Parlamento, 7 de setembro de 2010

Asdo.: Carmen Acuña do Campo
Guillermo Meijón Couselo
María Quintas Alvarez
Pablo Xabier López Vidal
Juan Carlos Francisco Rivera

Deputadas e deputados do G.P. dos Socialistas de Galicia

Asinado dixitalmente por:

María Carmen Acuña Docampo na data 07/09/2010 13:16:35
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Guillermo Antonio Meijon Couselo na data 07/09/2010 13:16:42

María Remedios Quintas Álvarez na data 07/09/2010 13:16:47

Pablo Xabier López Vidal na data 07/09/2010 13:16:53

Juan Carlos Francisco Rivera na data 07/09/2010 13:16:59
Partido dos
Socialistas
de Galicia
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Á Mesa do Parlamento

Carmen Acuña do Campo, Sonia Verdes Gil, María Quintas Alvarez, Pablo
Xabier López Vidal e Juan Carlos Francisco Rivera, deputadas e deputados
pertencentes ao Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia, ao abeiro do
disposto no artigo 152 do Regulamento da Cámara, presentan ante esa Mesa a

Partido dos seguinte Presunta para a súa resposta oral en Comisión 7a, Agricultura,
Socialistas 4 . . , ^ , ' *» '

de Galicia Alimentación, Gandana e Montes.

Os vecinos de Bembibre e Fradelo no concello de Viana do Bolo están moi
preocupados pola seguridade da ponte que une ambas localidades.

Pois temen que a estrutura da mesma puidera quedar dañada tralo paso dun vehículo
do operativo dos lumes de máis de 40 toneladas cando o peso máximo que pode
soportar esa ponte é de 5 toneladas.

Esa ponte é por onde circulan normalmente os vecinos e vecinas, así como o propio
transporte escolar.

Por todo o exposto, as deputadas e os deputados asmantes formulan as seguintes
preguntas para o seu debate en Comisión:

1. Como e quen marcou a ruta que tina que seguir ese dispositivo que ía
combater o lume de Fradelo?

2. Coñecían os responsables desa operación que existían outras rutas
alternativas? Porque non se usaron?

3. Cal foi a razón para non ter ti do en conta a limitación de cinco toneladas de
peso desa ponte?

4. Pensa o Gobernó galego asumir a revisión desa ponte por si quedou afectada
tralo paso dése dispositivo?

5. De ser así, cando e dende que Consellería se asumiría esa responsabilidade?

Pazo do Parlamento, 7 de setembro de 2010
Asdo.: Carmen Acuña do Campo

Sonia Verdes Gil
María Quintas Alvarez
Pablo Xabier López Vidal
Juan Carlos Francisco Rivera
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PARLAMENTO
DE GALICIA

Grupo Parlamentario
Deputadas e deputados do G.P. dos Socialistas de Galicia

Asinado dixitalmente por:

María Carmen Acuña Docampo na data 07/09/2010 13:58:15

Sonia Verdes Gil na data 07/09/2010 13:58:21

María Remedios Quintas Álvarez na data 07/09/2010 13:58:28

Pablo Xabier López Vidal na data 07/09/2010 13:58:35

Juan Carlos Francisco Rivera na data 07/09/2010 13:58:40

Partido dos
Socialistas
de Galicia
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gp-bng@parlamentodegalicia.es
15702 Santiago de Compostela

Galiza

Á Mesa do Parlamento

Bieito Lobeira Domínguez, deputado do Grupo Parlamentar do Bloque

Nacionalista Galego (BNG), ao abeiro do Regulamento da Cámara, presenta a

seguinte Pregunta, para a súa resposta oral en Comisión, relativa ás medidas que

se adoptarán para o efectivo recoñecemento de prestacións sociais aos mariñeiros

galegos embarcados en buques noruegueses.

Os mariñeiros galegos que prestaron servizos en buques noruegueses con

anterioridade ao 1 de xaneiro de 1994 non eran considerados traballadores emigrantes

polo Gobernó dése estado, ao entender que non residían no mesmo e, en

consecuencia, nunca se lies recoñeceu prestación de ningún tipo derivada dos

períodos efectivamente cotizados.

É evidente que este colectivo de traballadores está a padecer unha situación de

auténtica inxustiza. Calquera traballador ten dereito a recibir prestacións por

xubilación tras unha vida de traballo e cotización á seguranza social.

Estas son as razóns que levan ao BNG a formular as seguintes preguntas para a

súa resposta oral na Comisión de Pesca e Marisqueo:

1 .a) Que avaliación realiza a Xunta de Galiza da situación descrita?

2.a) Cantos mariñeiros galegos embarcados en buques noruegueses con

anterioridade ao 1 de xaneiro de 1994 padecen este problema?
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3.a) Que medidas ten previsto adoptar o Gobernó galego na defensa dos

intereses dos mariñeiros galegos afectados por esta situación?

Santiago de Compostela, 7 de setembro de 2010.

Asdo.: Bieito Lobeira Domínguez

Deputado do G.P. do BNG.

Asinado dixitalmente por:

Bieito Lobeira Domínguez na data 07/09/2010 16:42:09
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A Mesa do Parlamento

Román Rodríguez González, Pedro Arias Veira, Natalia Barros
Sánchez, Yolanda Díaz Lugilde, Ignacio López-Chaves Castro,
María Soledad Piñeiro Martínez e Marta Valcarcel Gómez
deputados pertencentes ao Grupo Parlamentario Popular de
Galicia, ao abeiro do disposto no artigo 152 e concordantes do
Regulamento da Cámara presentan a seguinte pregunta para a súa
resposta oral en Comisión.

A Consellería de Educación e Ordenación Universitaria leva
traballando na elaboración dun novo Plan de Finanzamento
Universitario para o período 2011-2015. Esto lévase facendo dun
xeito consensuado e dialogado coas tres universidades galegas no
marco do Consello Galego de Universidades, e tendo como
referencia .os criterios do Ministerio de Educación, validado por
unanimidade pola Conferencia General de Política Universitaria.

Pola súa parte, o 28 de xullo do presente ano o pleno do Consello
de Universidades informou favorablemente as "Liñas básicas para a
elaboración do Plan de Financiamento do SUG para o período
2011-2015", que partindo dos criterios recollidos nos documentos
anteriormente citados, plantexa, entre outros aspectos, a
elaboración por parte das universidades galegas duns "Plans de
Substentabilidade Financeira"

Por estes motivos, formúlanse a seguinte pregunta:

1.- Cal é a opinión da Consellería de Educación e Ordenación
Universitaria respecto ós acordos acadados no pasado Consello de
Universidades de 28 de xullo?.

Pazo do Parlamento # Rúa do Hórreo, s/n
Teif.: 981 551 510 4 Fax: 981 551 422 4 e-maü: gp-pp@par!amentodega!icia.es

15702 SANTIAGO DE COMPOSTELA
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2.- Como se encadrarán os respectivos Plan de Substentabilidade
Financeira das universidades do SUG dentro do Plan de
Financiamento 2011 -2015?

Santiago de Compostela, 8 de setembro de 2010

Asinado dixitalmente por:

Román Rodríguez González na data 08/09/2010 10:34:25

Pedro Manuel Arias Veira na data 08/09/2010 10:35:24

Natalia Barros Sánchez na data 08/09/2010 10:35:32

Yolanda Díaz Lugilde na data 08/09/2010 10:35:35

Ignacio Javier López-Chaves Castro na data 08/09/2010 10:35:40

María de la Soledad Piñeiro Martínez na data 08/09/2010 10:35:45

Marta Valcárcel Gómez na data 08/09/2010 10:35:50

Pazo do Parlamento # Rúa do Hórreo, s/n
Teif.: 981 551 510 4 Fax: 981 551 422 4 e-maü: gp-pp@par!amentodega!icia.es
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Á Mesa do Parlamento

Henrique Viéitez Alonso e Teresa Táboas Veleiro, deputado e deputada do

Grupo Parlamentar do Bloque Nacionalista Galego (BNG), ao abeiro do disposto no

Regulamento da Cámara, presentan a seguinte Pregunta para a súa resposta oral na

Comisión 2a Ordenación Territorial, Obras Públicas, Medio Ambiente e Servizos

dirixida ao Gobernó Galego, relativa á seguridade e sinalización das obras do enlace da

PLISAN coa A-52.

A media tarde de onte tivo lugar un accidente de tráfico mediante a colisión dun

camión e unha motocicleta na estrada EP-4006, no lugar de A Queimadiña, na parroquia

de Lira. O resultado final foi a morte do condutor da motocicleta que prácticamente foi

no propio acto.

Esta circunstancia ben a confirmar as denuncias feitas polos vecinos e vecinas

deste lugar, pero tamén doutros ao longo das obras que, nunha lonxitude de 4,5 Km,

estanse desenvolvendo como consecuencia da execución do enlace de acceso dende a

Plataforma Loxística Industrial Salvaterra-As Neves (Plisan) á autovía das Rías Baixas

(A-52). Nula sinalización, falla de pintado provisional ñas zonas de obras, inmensos

ruidos, incumprimento das mais elementáis medidas de limpeza para non xerar maiores

perigos, limpeza das estradas de elementos de obra, etc. teñen criado situacións que

exponen a viandantes e persoas condutoras a riscos elevados, con resultados como o

accidente de onte.

A adxudicación da obra non exime ao contratante das súas responsabilidades e a

administración pública, neste caso o Gobernó galego, debe observar o cumprimento de

todas aquelas cuestións que non incrementen os riscos mais aló da propia dificultade da

obra en si, pero que non é este o caso pois o cumprimento das normas preventivas

reducirían severamente os impactos e evitaríanse consecuencias irreversíbeis.
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Polo tanto formulamos as seguintes preguntas con resposta oral en Comisión

dende o Grupo Parlamentar do Bloque Nacionalista Galego:

Ia) Coñece o Gobernó galego as razóns do accidente mortal ocorrido onte no

lugar de A Queimadiña no concello de Salvaterra de Miño?

2a) Sabe en que condicións se están desenvolvendo as obras do enlace entre a

PLISAN e a autovía A-52?.

3a) Cal é o grado de seguimento das obras por parte do Gobernó galego?.

4a) Cal é o grado de cumprimento das normas de prevención, sinalización e

limpeza coas que se están desenvolvendo ditas obras?.

5a) Por que razón o Gobernó galego non ten feito un seguimento mais riguroso e

ten instado a empresa adxudicataria á observancia das medidas de preventivas para

eliminar os riscos innecesarios e as molestias á veciñanza e usuarios das estradas

afectadas por esta obra?.

6a) Vai tomar algunha decisión o Gobernó a respecto do comportamento da

empresa adxudicataria descrito anteriormente?.

7a) Cales van ser as medidas que vai tomar o Gobernó galego para eliminar os

riscos e as molestias como consecuencia do desenvolvemento desta obra?.

Santiago de Compostela, a 8 de Setembro do 2010.

Asdo. Henrique Viéitez Alonso

Teresa Táboas Veleiro

Deputado e Deputada do G.P. do BNG
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Asinado dixitalmente por:

Henrique Viéitez Alonso na data 08/09/2010 11:32:48

Teresa Táboas Veleiro na data 08/09/2010 11:32:57
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Á Mesa do Parlamento

María do Carme Adán Villamarín e Teresa Táboas Veleiro deputadas do

Grupo Parlamentar do Bloque Nacionalista Galego (BNG), ao abeiro do disposto no

Regulamento da Cámara, presentan a seguinte pregunta para a súa resposta oral

na Comisión 6a.

Durante o verán de 2009 o Gobernó galego asumiu unilateralmente as

negociacións coas liñas de baixo custe. Afirmaba naquel momento o gobernó, a través

da Consellaría de Cultura e Turismo, que isto axudaría ao desenvolvemento dos tres

aeroportos galegos xa que se ponería en marcha un Comité de Rutas Aéreas. O certo é

que durante o ano 2010 o Gobernó galego anunciou un gasto de 4,5 millóns de euros

na promoción das liñas de baixo custe e tres foron os novos destinos internacionais,

nomeadamente, Bruxelas, Amsterdam e Zurich. Como é ben coñecido, polo nivel de

publicidade que o propio gobernó lie concedeu, a compañía beneficiaría foi Vueling.

Esta decisión foi tomada sen que mediara un concurso público, de xeito unilateral por

parte do gobernó galego e sen contar eos concellos implicados.

Rematando a tempada estival, e sen ter sido avaliado os resultados desta

inversión, a compañía anuncia a eliminación dos voos e queda pendente a

confirmación da súa continuidade para o vindeiro ano 2011. O Parlamento descoñece

se o Comité de Rutas Aéreas ten avaliado o impacto destas tres novas rutas ou se a

Consellaría de Cultura e Turismo ten calculado o retorno económico dun desembolso

económico tan grande que beneficiou á compañía Vueling.

Tamén é sorprendente que a Consellaría de Cultura e Turismo non teña posto en
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común ou informado aos Concellos implicados. Esa situación é sorprendente cando o

propio Presidente do Gobernó galego afirmaba no verán de 2009 que mudaba a

política aeroportuaria en aras dunha maior coordinación. Este eufemismo político

transformouse, ao cabo dun ano, nunha toma de decisións unilaterais pola Xunta de

Galiza e un desprezo polo tres concellos implicados.

Ante esta situación formúlanse as seguintes preguntas:

1. Que valoración fai o Gobernó galego da rentabilidade dos enlaces en

relación co número de pasaxeiros e pasaxeiras?

2. Que previsión ten o Gobernó galego para o 2011 ?

3. Que valoración ten o Gobernó galego do seu cambio de política e

planificación das rutas áreas a través do Comité de Rutas?

4. Por que o Comité de Rutas non se ten reunido e avaliado o impacto

económico e de promoción turística das novas rutas?

Santiago de Compostela, 7 de setembro de 2010.

Asdo.: María do Carme Adán Villamarín

Teresa Táboas Veleiro

Deputadas do GP. do BNG

Asinado dixitalmente por:
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María do Carme Adán Villamarín na data 08/09/2010 11:32:49
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ful Grupo Parlamentario

Á Mesa do Parlamento

Carmen Acuña do Campo, Guillermo Meijón Couselo, Concepción
Burgo López, Francisco Cervino González, María Quintas Alvarez,
Pablo Xabier López Vidal e Juan Carlos Francisco Rivera, deputados e

partido dos deputadas pertencentes ao Grupo Parlamentario dos Socialistas de
deGaifciaS Galicia, ao abeiro do disposto no artigo 152 do Regulamento da Cámara,

presentan ante esa Mesa a seguinte Pregunta para a súa resposta oral en
Comisión.

No Colexio Público do concello de O Bolo se vai suprimir o comedor
escolar neste curso que se inicia, a lo menos tal e como se estaba levando a
cabo ata o de agora pois no Diario Oficial de Galicia do día 30 de agosto
se recollía que se implantaba nese centro escolar un novo servizo de
comedor externo, é dicir, contratado a través dunha empresa privada.

Empresa que nestes días pretendía xa entrar en contacto ca Directora do
colexio para iniciar ese servizo mentres que dende o centro se lie indicaba
que non sería posible de momento xa que a eles a Consellería non lie tina
comunicado nada oficialmente sobre ese cambio.

A representante da empresa chegoulle a dicir onte aos responsables do
Centro escolar que unha vez coñecidas as instalacións e o equipamento con
que conta esa cocina escolar podíase pensar en vir O Bolo a facer a comida
e non traela feita dende O Barco que onde se sitúa dita empresa.

Tamén é importante resaltar que diariamente son 27 os comensais (máis
que na Veiga, Vilariño de Conso ou Manzaneda por exemplo) os que farán
uso dése servizo de comedor que agora a Xunta de Galicia pretende
externalizar.

Por todo o exposto, as deputadas e os deputados asmantes formulan as
seguintes preguntas para o seu debate en Comisión:

1. Cales son os criterios utilizados polo Gobernó galego para suprimir o
comedor escolar no Bolo?

2. Podería a empresa encargada de proporcionar o catering utilizar as
instalacións públicas do colexio para elaborar esa comida?

Rúa do Hórreo, s/n Parlamento de Galicia. Tfho: 981 551 530 - Fax: 981 551 418 • 15702 SANTIAGO DE COMPOSTELA gp-socialista@parlamentodegalicia.es
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3. Quen vai pagar os gastos de luz e auga que ocasione este sistema?

partido dos 4. Están de acordó os responsables do centro e a ANPA con este novo
deGaifciaS servizo que formula a Consellería de Educación e Ordenación

Universitaria?

5. Canto custaba o sistema anterior e canto vai custar o catering?

6. Que vantaxes ten ese sistema para o gobernó popular económicas ou
doutro tipo?

7. Que se vai facer cas instalacións de cocina cas que conta o centro
escolar?

Pazo do Parlamento, 8 de setembro de 2010

Asdo.: Carmen Acuña do Campo
Guillermo Meijón Couselo
Concepción Burgo López
Francisco Cervino González
María Quintas Alvarez
Pablo Xabier López Vidal
Juan Carlos Francisco Rivera

Deputadas e deputados do G.P. dos Socialistas de Galicia

Asinado dixitalmente por:

María Carmen Acuña Docampo na data 08/09/2010 13:17:30

Guillermo Antonio Meijón Couselo na data 08/09/2010 13:17:36

María Concepción Burgo López na data 08/09/2010 13:17:41

Francisco Cervino González na data 08/09/2010 13:17:47
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María Remedios Quintas Álvarez na data 08/09/2010 13:17:53

Pablo Xabier López Vidal na data 08/09/2010 13:18:00

Juan Carlos Francisco Rivera na data 08/09/2010 13:18:06

Partido dos
Socialistas
de Galicia
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ü l Grupo Parlamentario

Á Mesa do Parlamento

Sonia Verdes Gil, deputada pertencente ao Grupo
Parlamentario dos Socialistas de Galicia, ao abeiro do disposto
no artigo 152 do Regulamento da Cámara, presenta ante esa Mesa

Partido dos . , , „ . . ,
socialistas a segumte pregunta para a sua resposta oral en Comis ión.
de Galicia

.................................. j^ Consellería do Medio Rural despois de recortar 2 millóns de
euros nos orzamentos para o ano 2010, para a incorporación de
mozos, publicaba con varios meses de atraso no DOG do venres, 4 de
xuño de 2010 a convocatoria de axudas á mellora da eficacia e
sustentabilidade das explotacións agrarias e para a incorporación de
novos activos agrarios, correspondentes ao ano 2010, segundo a Orde
do 31 de maio de 2010.

A orde ten obxecto establecer as bases para a concesión de dúas
liñas de axudas, para a realización de plans de mellora ñas
explotacións e para a primeira instalación de agricultores mozos e
mozas.

Segundo establece a devandita convocatoria coa solicitude de
axuda aos plans de mellora ou de primeira instalación de agricultores
mozos, deberán presentar a correspondente solicitude de licenza de
obras, e a licenza municipal antes do 1 de decembro de 2010; sendo
que o non cumprimento deste requisito supon a non aprobación da
axuda.

A devandita orde de axudas entraba en vigor ao día seguinte da
publicación e o prazo de presentación de solicitudes era de 45 días
despois da entrada en vigor da orde, debendo a Consellería do Medio
Rural resolver e notificar as subvencións antes do 31 de decembro de
2010.

Por iso a deputada que asina formula as seguintes preguntas
para a súa resposta oral en Comisión:

1 .a) Cantas solicitudes se teñen presentado na convocatoria
para o ano 2010 ao abeiro da orde do 31 de maio de 2010, pola

Rúa do Hórreo, s/n Parlamento de Galicia. Tfho: 981 551 530 - Fax: 981 551 418 • 15702 SANTIAGO DE COMPOSTELA gp-socialista@parlamentodegalicia.es
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que se establecen as bases reguladoras das axudas para a mellora
da eficacia e sustentabilidade das explotacións agrarias, e para a
incorporación de novos activos agrarios en cada unha das liñas de
axuda?

socialistas5 2.a) Cantos dos solicitantes teñen presentado a
correspondente licenza municipal de obras, segundo establece a
devandita orde de axudas?

3.a) Ten constancia o Gobernó galego da existencia de
dificultades, por parte dos solicitantes, para a presentación en
prazo da licenza municipal antes do 1 de decembro, para cumprir
co requisito que establece a devandita orde de axudas e que
condiciona a súa aprobación?

4.a) Considera o Gobernó galego axeitado o prazo
establecido na orde para a presentación da licenza municipal de
obras co fin de facilitar o acceso ás axudas aos gandeiros e ás
gandeiras?

5.a) Ten previsto o Gobernó galego ampliar o prazo que
para a presentación da licenza de obras establece a devandita
convocatoria co fin de facilitar o acceso ás axudas aos gandeiros
e ás gandeiras?

Pazo do Parlamento, 6 de setembro de 2010

Asdo: Sonia Verdes Gil
Deputada do G.P. dos Socialistas de Galicia
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Asinado dixitalmente por:
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Partido dos
Socialistas
de Galicia
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Á Mesa do Parlamento

Ana Luisa Bouza Santiago, deputada do Grupo Parlamentar do Bloque Nacionalista

Galego (BNG), ao abeiro do Regulamento da Cámara, presenta a seguinte Pregunta,

para a súa resposta oral en Comisión, relativa á situación de deterioro da asistencia

a doentes en atención primaria debido á falta de cobertura das ausencias nos meses de

verán de 2010.

Durante os meses do verán de 2010, nomeadamente durante o mes de Agosto, temos

coñecemento, por medios de comunicación e denuncias do persoal dos centros de

saúde, do deterioro da atención a doentes motivada pola non cobertura de vacacións.

Nalgúns casos pechouse o cupo durante varios días ante a ausencia da/do

facultativa/o titular. Noutros casos pechouse a axenda, non se da cita ordinaria e se

algún quere ser visto ten que facerse como unha urxencia polos compañeiros do

equipo. Cando esta situación é diaria e de varias persoas cada día, desorganiza a

atención do centro ao irse incluíndo urxencias polo medio da axenda normal do resto

de persoal facultativo.

O resto de doentes, que non son atendidos como urxencias, ven retrasada a súa

atención normal varios días, coas repercusións que pode ter na súa saúde.

Reducíronse radicalmente os sistemas utilizados noutras ocasións como substitución

externa, intersubstitución e prolongación, sistemas que manteñen a atención nos

niveis medios dos centros.
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Esta situación se xeneraliza para o persoal facultativo pero o mesmo está a suceder co

resto do persoal (de xestión de servizos, de enfermería...) cuestión xa denunciada

polas organizacións sindicáis e que afecta tamén á atención sanitaria.

Non estamos a falar de situacións puntuáis de centros concretos, afectan a todas as

Áreas Sanitarias, levan sucedendo todo o verán e non parece que a Consellería defina

alternativas nin proporcione medios ás xerencias de AP para resolvelas. É mais,

parece ser que a Consellería ten decidido utilizar de maneira sistemática o peche de

axendas nos casos de ausencia de varios días.

Esta situación leva a este Grupo do BNG a realiza as seguintes preguntas para a súa

resposta oral en Comisión:

1.a) Cal é o motivo de que o Gobernó galego non cumpra coa obriga de cubrir as

ausencias do persoal sanitario para dar cobertura suficiente á demanda sanitaria en

Atención primaria?

2.a) Cómo vai xestionar o Gobernó galego as listas de espera que se producirán na

Atención primaria de xeneralizarse o sistema de pechar axendas de AP na xestión

cotia?

3.a) Existe algunha negociación ou acordó en mesa sectorial sobre este cambio de

xestión de persoal?

Santiago de Compostela, 8 de setembro de 2010.
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Asdo.: Ana Luisa Bouza Santiago

Deputada do G.R do BNG.

Asinado dixitalmente por:

Ana Luisa Bouza Santiago na data 08/09/2010 18:32:41
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Grupo Parlamentario

Á Mesa do Parlamento

José Manuel Lage Tunas, deputado pertencente ao Grupo
partido dos Parlamentario dos Socialistas de Galicia, ao abeiro do disposto no artigo
deGaifciaS 152 ^° Regulamento da Cámara, presenta ante esa Mesa a seguinte

Pregunta para a súa resposta oral en Comisión, co obxecto de coñecer as
xestións da Xunta de Galicia para a consunción dun novo centro de saúde
no concello de A Pobra do Caramiñal (A Coruña) e a situación elixida para
tal finalidade.

Nos pasados días tivemos coñecemento público por parte do Gobernó local
de A Pobra do Caramiñal da intención da Consellería de Sanidade de levar
adiante a construción dun novo centro de saúde no citado termo municpal.

Cabe recordar que os socialistas galegos levamos demandado dende fai
tempo a mellora das actuáis instalacións ou o deseño e implementación dun
novo centro de atención primaria no concello de A Pobra do Caramiñal.

As instalacións do actual centro de saúde nunca foron modificadas
estruturalmente nin se lie prestou o adecuado mantemento dende a súa
inauguración, atopándose na actualidade nun estado lamentable, de
deterioro e abandono, o que fai que se teñan que prestar os servizos
sanitarios ao conxunto da poboación nun inmoble con moitas carencias.

Entendemos que é imprescindible que se rehabilite en profundidade o
edificio existente conforme ás novas necesidades ou ben que se faga un
novo centro de saúde, con planificación e respondendo á legalidade
vixente, dado o inequívoco apoio dos socialistas galegos á mellora dos
equipamentos sanitarios deste concello.

No concello de A Pobra do Caramiñal celebrouse o pasado 19 de agosto
unha reunión da comisión informativa delegada do Pleno da Corporación
Municipal, e na mesma deuse conta da proposta do Gobernó municipal
para radicar un posible edificio destinado a centro de saúde a carón do
cemiterio Parroquial de Santa María a Antiga do Caramiñal.

Rúa do Hórreo, s/n Parlamento de Galicia. Tfho: 981 551 530 - Fax: 981 551 418 • 15702 SANTIAGO DE COMPOSTELA gp-socialista@parlamentodegalicia.es
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Grupo Parlamentario

Descoñecemos si a Consellería de Sanidade coñece a parcela á que se fai
referencia, siutación que se corresponde coa zona verde do polígono 9, e
que no caso dun cambio de uso da citada parcela deixaría sen zonas verde o
citado polígono, xusto o contrario do que indican as figuras de planeamento
urbanístico aprobadas no concello e ratificadas pola Xunta de Galicia.

Partido dos

deGaifciaS Tampouco sabemos si a Xunta de Galicia coñece a situación da citada
parcela a carón dun cemiterio, tendo en conta a necesidade de establecerse,
ñas construcións sitas ao carón dun cemiterio, como zona de protección
unha franxa de 50 metros de anchura, medida a partires do peche exterior
do cemiterio (Decreto 134/1998, de 23-04-1998 da propia Consellería de
Sanidade e Servicios Sociais).

Tendo en conta o exposto con anterioridade, e entendendo que existen
dúbidas razoables de que a situación proposta para a construción dun novo
Centro de Saúde cumpra os criterios legáis pertinentes e incluso os
mínimos preceptos de saúde pública e de seguridade e hixiene, o deputado
asinante formula as seguintes preguntas para o seu debate en Comisión:

1. Ten previsto a Consellería de Sanidade construir un novo centro de
saúde en A Pobra do Caramiñal?

2. Cando ten previsto a Consellería de Sanidade construir un novo
centro de saúde en A Pobra do Caramiñal?

3. Que orzamento ten previsto a consellería de Sanidade para construir
un novo centro de saúde en A Pobra do Caramiñal?

4. Confirma a Consellería de Sanidade a situación a carón do cemiterio
municipal do novo centro de saúde proxectado?

5. Avala a Consellería de Sanidade a legalidade da situación proposta
polo Gobernó local de A Pobra do Caramiñal para radicar un futuro
cemiterio?

6. Considera a Consellería de Sanidade que a citada siutación cumpre o
Decreto 134/1998, de 23-04-1998 da propia Consellería de Sanidade
e Servicios Sociais?

Pazo do Parlamento, 9 de setembro de 2010

Asdo.: José Manuel Lage Tunas
Deputado do G.P. dos Socialistas de Galicia
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Grupo Parlamentario

Asinado dixitalmente por:

José Manuel Lage Tunas na data 09/09/2010 10:02:57
Partido dos
Socialistas
de Galicia
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Á Mesa do Parlamento

Henrique Viéitez Alonso, deputado do Grupo Parlamentar do Bloque

Nacionalista Galego (BNG), ao abeiro do disposto no Regulamento da Cámara,

presenta a seguinte Pregunta para a súa resposta oral en Comisión, dirixida ao

Gobernó Galego, relativa ao programa EmpregaTex.

A principios de ano as consellerías de Traballo e Benestar e Economía e

Industria anunciaron a posta en marcha dun programa orientado a aquelas persoas que

perderon o seu emprego no sector do textil e a súa inserción laboral, ben no mesmo

sector ou noutros. Cun investimento de 2,9 millóns de euros, manifestaban a intención

de beneficiar a cincocentas persoas co propio programa e que 300 acadarían un posto de

traballo.

Para desenvolver dito programa o Gobernó galego manifestou que acudiría ao

Fondo Europeo de Adaptación á Globalización (FEAG), que ten como finalidade o

apoio a traballadores e traballadoras que perderon o seu emprego como consecuencia

dos cambios producidos no comercio mundial.

Cunha previsión de desenvolvemento en catro zonas, A Coruña, Ourense, Lalín

e Vigo e diversas fases as consellerías desenvolveron toda unha actividade de

publicidade para "divulgar" o programa e anunciaron, de xeito sucesivo, que o plan xa

estaba en marcha e que a Comisión Europea xa aprobara a solicitude de axuda.

A data de hoxe pouco ou nada se sabe do resultado practico deste programa,

pois moitas das persoas anotadas non teñen comunicación de como esta o

desenvolvemento deste programa e, moito menos, iniciado nengún tipo de actividade

formativa.
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Dada a precariedade e a redución drástica do emprego no sector, é polo que

formulamos as seguintes preguntas con resposta oral en Comisión dende o Grupo

Parlamentar do Bloque Nacionalista Galego:

Ia) Cal é o número de persoas anotadas no programa EmpregaTex á data da

contestación en cada unha das áreas xeográficas de Vigo, Lalín, Ourense e Pontevedra?.

2a) En que fase de desenvolvemento esta o programa EmpregaTex en cada unha

destas áreas?.

3a) En que situación esta a tramitación da solicitude de axuda á Comisión

Europea?. Xa é efectiva?. No caso negativo, cando estima que tomara esa decisión a

Comisión Europea?.

4a) Cal é a previsión para clarificar a situación de todas as persoas inscritas no

programa?.

5a) Poden participar todos os traballadores e traballadoras do sector do textil?.

De non ser certo, cales poden participar?

6a) De todo sector do textil, cales son os epígrafes que non poden participar

neste programa?.

Santiago de Compostela, 8 de Setembro do 2010.

Asdo. Henrique Viéitez Alonso

Deputado do G.P. do BNG
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Asinado dixitalmente por:

Henrique Viéitez Alonso na data 09/09/2010 10:04:01

91416



PARLAMENTO DE GALICIA
REXISTRO XERAL ENTRADA
Data asento: 09/09/2010 17:52

N° Rexistro: 47917
Data envió: 09/09/2010 17:52:17.223

SSCSSSÍ SSÍÍSSSSSSS SSíííS

OFICINA PARLAMENTAR
Parlamento de Galiza

Rúa do Hórreo, s/n. Tel. 0034 981 551 545
Fax. 0034 981 551 420. Fax prensa: 0034 981 551 421

gp-bng@parlamentodegalicia.es
15702 Santiago de Compostela

Galiza

Á Mesa do Parlamento

Henrique Viéitez Alonso, deputado do Grupo Parlamentar do Bloque

Nacionalista Galego (BNG), solicita a seguinte corrección de erros ñas

iniciativas con número de rexistro, 47880 e 47882.

En ámbalas dúas iniciativas débese substituir na Ia pregunta

"Pontevedra" por "A Coruña"

Santiago de Compostela, 9 de Setembro de 2010

Asdo. Henrique Viéitez Alonso

Deputado do G.P. do BNG

Asinado dixitalmente por:

Henrique Viéitez Alonso na data 09/09/2010 17:50:36
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A Mesa do Parlamento

José Manuel Balseiro Orol deputado do Grupo Parlamentario
Popular de Galicia, ao abeiro do disposto no Artigo 152 e
concordantes do Regulamento da Cámara presenta, ante esa
Mesa, a seguinte Pregunta para a súa resposta Oral en
Comisión.

O Servicio de Gardacostas de Galicia, organismo dependente da
Consellería do Mar cumpriu en 2010 os seus primeiros 20 anos de
actividade, un período durante o cal os seus profesionais teñen
salvado a vida a máis de 1.320 persoas.

Co obxecto de celebrar este aniversario a Xunta de Galicia
desenvolveu un acto público, celebrado na cidade de Vigo o pasado
10 de agosto, e no transcurso do cal fixéronse entrega de diversos
galardóns a profesionais e persoas vinculadas con este servicio de
rescate e inspección pesqueira, ademáis de efectuar unha
homenaxe ás persoas falecidas no mar.

Durante a actual Lexislatura a evolución do servicio de Gardacostas
queda patente en actuacións como a da mellora do servicio dos
helicópteros Pesca I e Pesca II, dende abril ambos disponen de
tripulación ás 24 horas do día durante todo ano, mellorando o seu
tempo de resposta. Ademáis o servizo aéreo de Gardacostas conta
con 10 pilotos máis, ao pasar de 8 a 18 e ampliou o número de
rescatadores de 2 a 9.

O acto organizado no cumpreanos dos Gardacostas de Galicia
respectou dun xeito escupuloso o espirito de austeridade que
preside a actuación da Xunta de Galicia, feito que se contrapon co
despilfarro, pompa e boato, empregada pola administración central
en actos similares como foi a presentación da nova base para os
medios de salvamento e anti-contaminación de Vilar do Coló (Fene)
na que incluso empregáronse custosísimas técnicas virtuais.

En relación con este asunto, o deputado asinante, formula a
seguinte pregunta:

Pazo do Parlamento * Rúa do Hórreo, s/n
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¿A canto ascendeu o custe da organización do acto público en
conmemoración dos 20 anos de actividade do Servicio de
Gardacostas de Galicia?

Santiago de Compostela, a 09 de setembro de 2010

Asinado dixitalmente por:

José Manuel Balseiro Orol na data 09/09/2010 11:32:16
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Galiza

Á Mesa do Parlamento

Alfredo Suárez Canal e María Tereixa Paz Franco, deputado e deputada do

Grupo Parlamentar do Bloque Nacionalista Galego (BNG), ao abeiro do

Regulamento da Cámara, presenta a seguinte Pregunta, para a súa resposta oral en

Comisión, sobre a creación da policía galega.

O acontecido o día 7 de setembro no Congreso dos Deputados pon de manifestó,

ademáis doutras cousas, a falta de compromiso da Xunta co autogoberno galego.

Parece evidente que unha convicción profunda de incrementar o autogoberno, e

dende logo contar con competencias en trafico, debería levar aparellado o que sempre

reclamamos dende o Bloque Nacionalista Galego de desenvolver a policía propia. Xa

temos expresado o que significa ao noso xuízo no plano político as distintas posicións

de voto que se produciron respecto dunha Proposición de lei presentada co respaldo

unánime do Parlamento Galego. Nesta pregunta queremos poner de manifestó e

aclarar o escaso compromiso que a Xunta ten co autogoberno e a posición hipócrita

do Presidente. Debemos pensar que temos un Presidente que dende a perspectiva do

autogoberno non ten ningunha utilidade para Galiza: cando está na oposición defende

o traspaso de tráfico e cando preside a Xunta é incapaz, ou non quere, de conseguir

que o seu grupo e deputados galegos do mesmo respalden unha posición unánime do

Parlamento Galego, permitindo que se consuma unha importante humillación do

mesmo. Esta posición parece ademáis clara dende o inicio da lexislatura cando a

pesares de contar co marco normativo que permitiría desenvolver unha policía propia

todo foron largas, cuestións de oportunidade e contradicións negando a aspiración

primeiro e adiándoa despois.
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Así, pois, parece necesario aclara dunha vez a posición da Xunta, a folla de ruta e os

pasos a dar para contar cunha policía propia.

Polo que presentamos as seguintes Preguntas:

1 .a) ¿Está a Xunta a favor de contar cunha policía propia?

2.a) ¿Que pasos ten dado para efectivizala?

3.a) ¿Non considera a Xunta que un compromiso co autogoberno pasa por impulsar a

policía propia?

4.a) ¿Cal é o itinerario para conseguir contar en Galiza cunha policía propia?

Santiago de Compostela, 9 de setembro de 2010.

Asdo.: Alfredo Suárez Canal

María Tereixa Paz Franco

Deputado e deputada do G.P. do BNG

Asinado dixitalmente por:

Alfredo Suárez Canal na data 09/09/2010 12:14:57

María Tereixa Paz Franco na data 09/09/2010 12:15:25
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A Mesa do Parlamento

Román Rodríguez González, Jaime Castiñeiras Broz, Alejandro
Gómez Alonso e José López Campos, deputados pertencentes ao
Grupo Parlamentario Popular de Galicia, ao abeiro do disposto no
artigo 152 e concordantes do Regulamento da Cámara presentan a
seguinte Preguntas oráis para a súa resposta en Comisión.

Na presente lexislatura estase a desenvolver por parte da Xunta de
Galicia un intenso esforzó na elaboración dos instrumentos de
ordenación do territorio contemplados na Lei 10/1995 de ordenación
do territorio de Galicia.

Con estes instrumentos quérese dotar a Galicia duns principios
ordenadores dos que se carece ata o momento, estando
actualmente en tramitación administrativa as Directrices de
Ordenación do Territorio (DOT) e o Plan de Ordenación do Litoral
(POL).

En ambos casos tense aberto un proceso de exposición e
participación pública, a efectos de que os organismos,
administración e/ou axentes implicados poidan aportar alegacións
coa finalidade de mellorar e axustar os documentos de traballo
iniciáis.

No casos das DOT o período de formulación de alegacións rematou
o 1 de setembro do presente, sendo de interese coñecer a
orientación das alegacións formuladas.

Por todo isto formúlanse as seguintes preguntas:

1.- Cal é o número de alegacións formuladas á Ap. Inicial das

Pazo do Parlamento # Rúa do Hórreo, s/n
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DOT?.

2.- Cal é a orientación das diferentes alegacións formuladas?.

3.- Como se encaixarán ditas alegacións nos posteriores
documentos das DOT?.

4.- Cal é a valoración global da Xunta de Galicia respecto ó
proceso de participación?.

Santiago de Compostela, 9 de setembro de 2010

Asinado dixitalmente por:

Román Rodríguez González na data 09/09/2010 11:45:22

Jaime Castiñeira Broz na data 09/09/2010 11:45:27

Alejandro Gómez Alonso na data 09/09/2010 11:45:31

José Carlos López Campos na data 09/09/2010 11:45:37
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A Mesa do Parlamento

Román Rodríguez González, Jaime Castiñeiras Broz, Alejandro
Gómez Alonso e José López Campos, deputados pertencentes ao
Grupo Parlamentario Popular de Galicia, ao abeiro do disposto no
artigo 152 e concordantes do Regulamento da Cámara presentan a
seguinte Preguntas oráis para a súa resposta en Comisión.

Na presente lexislatura estase a desenvolver por parte da Xunta de
Galicia un intenso esforzó na elaboración dos instrumentos de
ordenación do territorio contemplados na Lei 10/1995 de ordenación
do territorio de Galicia.

Con estes instrumentos quérese dotar a Galicia duns principios
ordenadores dos que se carece ata o momento, estando
actualmente en tramitación administrativa as Directrices de
Ordenación do Territorio (DOT) e o Plan de Ordenación do Litoral
(POL).

En ambos casos tense aberto un proceso de exposición e
participación pública, a efectos de que os organismos,
administración e/ou axentes implicados poidan aportar alegacións
coa finalidade de mellorar e axustar os documentos de traballo
iniciáis.

No casos do POL o período de formulación de alegacións rematará
o 1 de outubro do presente, sendo de interese coñecer a orientación
das alegacións formuladas.

Por todo isto formúlanse as seguintes preguntas,

Pazo do Parlamento # Rúa do Hórreo, s/n
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1.- Cal é o número de alegacións formuladas á Ap. Inicial do
POL?.

2.- Cal é a orientación das diferentes alegacións formuladas?.

3.- Como se encaixarán ditas alegacións nos posteriores
documentos do POL?.

4.- Cal é a valoración global da Xunta de Galicia respecto ó
proceso de participación?.

Santiago de Compostela, 9 de setembro de 2010

Asinado dixitalmente por:

Román Rodríguez González na data 09/09/2010 12:42:15

Jaime Castiñeira Broz na data 09/09/2010 12:42:21

Alejandro Gómez Alonso na data 09/09/2010 12:42:25

José Carlos López Campos na data 09/09/2010 12:42:31
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Á MESA DO PARLAMENTO

Carlos Aymerich Cano, Ana Luisa Bouza Santiago e Carme Adán

Villamarín, deputado e deputadas pertencentes ao Grupo Parlamentar do Bloque

Nacionalista Galego (BNG), ao abeiro do disposto no Regulamento da Cámara,

apresentan a seguinte Pergunta para a sua resposta oral en Comisión, relativa á

exclusión dos centros públicos da implantación do ensino plurilingüe.

Primeiro foi o proxecto "Abalar e agora é a implantación do ensino plurilingüe. Se no

primeiro a Xunta ínciuíu a 11 centros privados frente a 8 públicos, excSuíndo

completamente do programa baírros como Monte Alto ou a Agrá do Orzan

(preferencia poio ensino privado xustíficada daquela polo Delegado da Xunta, Diego

Calvo, por teren os centros privados "mellar disposición" a aplicar o programa) agora

serán cinco centros privados frente a só dous públicos os que comecen a impartir

docencia plurilingüe, muito por riba mesmo da medía galega na que o ensino privado

(no que está escolarizado o 22,3% do alumnado de Gaiiza) vai representar o 42%

dos centros plurilingües.

Así as cousas, e diante desta nova discriminación dos centros públicos d'A Coruña,

formúlase a seguinte cuestión:

Por que razón son discriminados os centros públicos na implantación do ensino

plurilingüe na cidade d'A Coruña?

Santiago de Compostela, a 8 de Setembro de 2010
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Asdo.: Carlos Aymerich Cano

Ana Luisa Bouza Santiago

Carme Adán Villamarín

Deputado e deputadas do G.P. do BNG.

Asinado dixitalmente por:

Carlos Ignacio Aymerich Cano na data 09/09/2010 13:11:38

Ana Luisa Bouza Santiago na data 09/09/2010 13:11:55

María do Carme Adán Villamarín na data 09/09/2010 13:12:01
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Á Mesa do Parlamento

Ana Belén Pontón Móndelo, deputada do Grupo Parlamentar do Bloque

Nacionalista Galego (BNG), ao abeiro do Regulamento da Cámara, presenta a

seguinte Pregunta, para a súa resposta oral en Comisión, relativa á suspensión do

Centro IBBY na Cidade da Cultura.

No día de hoxe tivemos coñecemento, a través dunha entrevista publicada nun xornal

galego a María Jesús Gil, presidenta da sección do estado español do IBBY, de que

os acordos que existían con esta entidade para crear un Centro IBBY na Cidade da

Cultura estaban suspendidos. Consideramos unha mala noticia que a Xunta de Galiza

decida anular a posta en marcha deste Centro na Cidade da Cultura. En todo caso

evidencia que se están tomando decisións relevantes sobre o futuro dos edificios do

monte Gaiás, con escurantismo e sen transparencia.

O Centro IBBY de literatura infantil e xuvenil estaba concibido para ser o primeiro

centro mundial especializado na investigación, promoción e difusión dos libros

infantís e xuvenís publicados en linguas e culturas que vivan situacións de

minorización, minorías, confuto ou dificultade. O obxectivo era crear un referente

mundial da literatura infantil e xuvenil, potenciando o valor da lingua e cultura galega

a nivel internacional, actuando como axente de difusión e promoción da mesma.

Tratábase de crear un centro de estudo, coñecemento e difusión que dinamizara as

relacións da literatura infantil e xuvenil das linguas minorizadas ou minoritaria con

aquelas máis estendidas. Existían ademáis acordos co IBBY, organización de

referencia a nivel internacional (organización non gubernamental incorporada á
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Unesco e Unicef con estatus oficial) na promoción e apoio á literatura infantil e

xuvenil.

Desde o Grupo Parlamentar do Bloque Nacionalista Galego (BNG) consideramos

urxente que o Conselleiro de Cultura e Turismo dea explicacións en sede

parlamentaria sobre as decisións que se están tomando en relación coa Cidade da

Cultura, e concretamente, sobre a decisión de poner en marcha o Centro IBBY.

Polo dito, formulamos as seguintes preguntas para a súa resposta oral en Comisión:

1.a) Que razóns xustifican que a Xunta de Galiza ocultara a información sobre a

decisión de cancelar a posta en marcha do Centro IBBY na Cidade da Cultura?

2.a) En que data se adoptou esta decisión?

3.a) Ten previsto a Xunta de Galiza rectificar esta decisión?

Santiago de Compostela, 9 de setembro de 2010.

Asdo.: Ana Belén Pontón Móndelo

Deputada do G.P. do BNG.

Asinado dixitalmente por:

Ana Belén Pontón Móndelo na data 09/09/2010 13:05:14
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Á Mesa do Parlamento

Ana Belén Pontón Móndelo e María do Carme Adán Villamarín,

deputadas do Grupo Parlamentar do Bloque Nacionalista Galego (BNG), ao abeiro do

Regulamento da Cámara, presentan a seguinte Pregunta, para a súa resposta oral

en Comisión, relativa á organización dun voluntariado por parte da Xunta de Galiza

con motivo da visita de Benedicto XVI.

A Dirección Xeral de Xuventude, a través do portal www,voluntariadogalego,org,

anuncia o recrutamento de 500 mozas e mozos para formaren parte dunha comitiva

que acompañará a comitiva do Papa Benedicto XVI. Segundo di a Dirección Xeral de

Xuventude "O voluntariado debe ser consciente que vai actuar como "embaixador"

da cidade, do país e do movemento solidario. As funcións a desempeñar céntranse

básicamente en tarefas de información e de acompañamento ao longo do percorrido

da comitiva papal e en puntos estratexicamente elixidos para tal fin." Segundo se ten

informado nalgún medio de comunicación, non só fai labor de organizar este

"voluntariado", senón que correrá eos gastos de estancia e manutención das persoas

que se anoten no mesmo.

Desde o BNG censuramos este proceder da Dirección Xeral de Xuventude e

Voluntariado, por utilizar de xeito espúreo esta figura. A Lei 3/2000, do 22 de

decembro, do Voluntariado de Galiza, establece no seu artigo 5 cales son os fins do

voluntariado:

a) Contribuir a eliminar os obstáculos que impidan a igualdade, favorecendo o avance

da sociedade.

b) Promover os valores sociais, culturáis, deportivos e ecolóxicos.
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c) Previr e remover as situacións causantes de feitos que producen exclusión.

d) Promover a defensa dos dereitos e intereses dos cidadáns.

e) Desenvolver programas ñas áreas de interese xeral con especial incidencia no

ámbito educativo e sociocomunitario."

No seu artigo 16, fixa tamén con clareza cales son as competencias que nesta materia

ten a Xunta de Galiza:

a) Promover e fomentar a participación dos cidadáns e cidadás ñas actuacións de

voluntariado a través das entidades legalmente constituidas.

b) Fomenta-la coordinación e planificación de accións conxuntas da administración e

das entidades de acción voluntarias ou destas entre si.

c) Subscribir convenios ou outras formas de colaboración coas entidades de acción

voluntaria para a execución e desenvolvemento de programas e proxectos de

voluntariado.

d) Establecer bolsas de estudios de formación e colaboración para o deseño,

execución e elaboración de proxectos de interese xeral en materia de voluntariado que

regulamentariamente se establezan.

e) Proporcionar información, formación xeral, asesoramento técnico e apoio material

e económico ás Corporacións Locáis e ás entidades de acción voluntaria.

f) A realización de estudios e investigacións, así como a elaboración de estatísticas en

materia de voluntariado.

g) Crear e xestionar o rexistro de entidades de acción voluntaria.

h) Establecer medidas de recoñecemento público das entidades e persoas que

colaboren no desenvolvemento da acción voluntaria.
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i) Establecer os criterios para o seguimento e inspección das entidades de acción

voluntaria no relativo ó cumprimento dos fins, obrigas e programas que se leven a

cabo ó abeiro desta lei, financiados con cargo ós fondos públicos.

1) Impulsar a cooperación con organismos de ámbito estatal ou internacional.

m) Establecer ofertas formativas para potenciar un voluntariado de calidade.

n) E, en xeral, calquera outra competencia que esta lei ou outras normas xurídicas

poidan establecer.

Non atopamos vinculación entre a organización deste servizo coas funcións e

obxectivos definidos para o voluntariado. Mais preténdese que a mocidade preste

servizos que son máis propios doutras figuras, que mesmo deberían ser remuneradas.

A Xunta corre ademáis cuns gastos que sería interesante coñecer, á vista de que se

recortaron servizos e programas para a mocidade co argumento de falta de recursos.

Comprobamos, mais unha vez, como a falta de recursos non é máis que unha escusa

para xustificar decisións políticas e recorte de prestacións, neste caso para a

xuventude galega. Semella ademáis impropio que unha administración pública nun

estado aconfesional sexa quen asuma tarefas deste calibre.

Polo dito, formulamos as seguintes preguntas para a súa resposta oral en Comisión:

1 .a) Considera a Xunta de Galiza que o voluntariado que está organizando con motivo

da visita papal contribúe a eliminar os obstáculos que impiden a igualdade; promove

valores sociais, culturáis, deportivos e ecolóxicos; prevén situacións de exclusión

social; ou contribúe a desenvolver programas con especial incidencia no ámbito

educativo e sociocomunitario?
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2.a) Cal vai ser o custe asumido pola Dirección Xeral de Xuventude e Voluntariado

con motivo da organización deste voluntariado?

3.a) Que razóns levaron á Dirección Xeral de Xuventude e voluntariado a adoptar esta

decisión?

4.a) Cre a Xunta de Galiza que esta tipo de actuacións son propias dunha

administración pública nun estado aconfesional e laico?

Santiago de Compostela, 9 de setembro de 2010.

Asdo.: Ana Belén Pontón Móndelo

María do Carme Adán Villamarín

Deputadas do G.P. do BNG.

Asinado dixitalmente por:

Ana Belén Pontón Móndelo na data 09/09/2010 13:17:02

María do Carme Adán Villamarín na data 09/09/2010 13:17:08
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A MESA DO PARLAMENTO

Daniel Várela Suanzes-Carpegna e Alejandro Gómez Alonso
deputados do Grupo Parlamentario Popular de Galicia, ao abeiro do
disposto no artigo 152 e concordantes do Regulamento da Cámara,
presentan ante a Mesa a seguinte Pregunta para a súa resposta
oral en Comisión.

O "Acordó de San Xoán", asinado en Madrid (24.06.09) entre o
Presidente da Xunta de Galicia e o Ministerio de Fomento, sinala
que no ano 2012, tódalas cidades galegas estarán conectadas con
trens con características de alta velocidade.

Interesa saber que se entende por "características de alta
velocidade" e cal será o tempo de duración previsto para o traxecto
Lugo - Ourense nese ano e se a finalización do proxecto será
cuberta integramente polo Estado ou se a Xunta vai a participar
nese financiamento.

Por isto se pregunta:

1.- Que quere dicir con características de alta velocidade?.

2.- Que tempo durará no 2012 o traxecto entre Lugo e Ourense?.

3.- Está previsto que a Xunta de Galicia co-financie este proxecto?.

Santiago de Compostela, 9 de setembro de 2010

Asinado dixitalmente por:

Daniel Luis Várela Suanzes-Carpegna na data 09/09/2010 13:49:33

Alejandro Gómez Alonso na data 09/09/2010 13:49:39

Pazo do Parlamento # Rúa do Hórreo, s/n
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A MESA DO PARLAMENTO

Daniel Várela Suanzes-Carpegna e Alejandro Gómez Alonso,
deputados do Grupo Parlamentario Popular de Galicia, ao abeiro do
disposto nos artigos152 e concordantes do Regulamento da
Cámara, presentan ante a Mesa a seguinte Pregunta para a súa
resposta oral en Comisión.

O Acordó do Obradoiro estableceu que no ano 2012 tódalas
cidades galegas estarían conectadas con trens de características
de alta velocidade e que o AVE galego estaría operativo en 2015.

As recentes medidas económicas adoptadas polo Gobernó central e
as anunciadas medidas de recortes ñas inversións en
infraestruturas no Estado crean inquedanzas e incertidumes encol
do AVE a Galicia e, en particular, do enlace Lugo - Ourense -
Madrid, que é preciso aclarar en Sede Parlamentaria.

Por isto se pregunta:

1.- Vaise manter o pactado no Acordó do Obradoiro para as datas
de entrada en funcionamento do AVE Lugo - Ourense?.

Santiago de Compostela, 9 de setembro de 2010

Asinado dixitalmente por:

Daniel Luis Várela Suanzes-Carpegna na data 09/09/2010 13:49:57

Alejandro Gómez Alonso na data 09/09/2010 13:50:02
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ü l Grupo Parlamentario

Á Mesa do Parlamento

María Concepción Burgo López e Modesto Pose Mesura,
deputada e deputado pertencente ao Grupo Parlamentario dos
Socialistas de Galicia, ao abeiro do disposto no artigo 152 do

partido dos Regulamento da Cámara, presenta ante esa Mesa a seguinte pregunta
Socialistas & ' F & v B

de Galicia para a sua resposta oral en Comisión.

Na primeira semana de setembro foi cesado do seu cargo o
xerente de Atención Primaria de Lugo, don José Benito Pardo. A
verdade é que esta decisión da conselleira de Sanidade era unha
decisión anunciada dado que o xerente de Atención Primaria de Lugo
xa foi cesado durante unhas horas no pasado mes de abril e readmitido
debido ás ameazas de dimisión de todo o equipo, posto que o que
estaba en entredito eran decisións profesionais.

Naquel momento, igual que neste, o cese parece deberse as
presións exercidas por algúns alcaldes do PP na provincia,
fundamentalmente do alcalde de Quiroga que manifestou as súas
discrepancias con nomeamentos feitos polo dito xerente. Se en abril
non o conseguiron, si que agora a Sra. conselleira de Sanidade
claudicou ante as presións e tomou a decisión do relevo.

0 Grupo Parlamentario Socialista considera estes feitos moi
graves por canto dá conta da maneira de xestionar a sanidade pública
da Sra. Farjas, que se deixa influir polas presións exercidas por
membros do PP, sen cuestionar se esas decisións son o non adecuadas
ás necesidades sanitarias da provincia e da cidadanía. Desta maneira a
Sra. Farjas pon a súa xestión e a Consellería de Sanidade ao servizo
dos intereses, mesmo particulares, de membros do Partido Popular,
por iso a deputada e o deputado que asinan formulan as seguintes
preguntas:

1 .a) Que motivos levaron á Sra. Conselleira de Sanidade a cesar
o xerente de Atención Primaria de Lugo?

2.a) Que presións houbo para promulgar este cese?

3 .a) Quen exerceu estas presións?

Rúa do Hórreo, s/n Parlamento de Galicia. Tfho: 981 551 530 - Fax: 981 551 418 • 15702 SANTIAGO DE COMPOSTELA gp-socialista@parlamentodegalicia.es
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Grupo Parlamentario

4.a) Como valora a Sra, Conselleira de Sanidade esta situación?

5.a) Parécelle adecuado nomear ou cesar a altos cargos da súa
Consellería baseándose ñas presións dos dirixentes do Partido

Partido dos Popular?
Socialistas
de Galicia

6.a) De ser así, a través das presións dos dirixentes do Partido
Popular, ¿Como a Sra. conselleira de Sanidade decide as persoas que
teñen que ocupar os cargos da súa Consellería?

Pazo do Parlamento, 8 de setembro de 2010

Asdo: María Concepción Burgo López
Modesto Pose Mesura

Deputada e deputado do G.P. dos Socialistas de Galicia

Asinado dixitalmente por:

María Concepción Burgo López na data 09/09/2010 16:24:49

Modesto Pose Mesura na data 09/09/2010 16:25:00
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Á Mesa do Parlamento

Anxo Manuel Quintana González, deputado do Grupo Parlamentar do

Bloque Nacionalista Galego (BNG), ao abeiro do Regulamento da Cámara, presenta a

seguinte Pregunta para a súa resposta oral na Comisión Permanente de Control

da Compañía da RTVG.

En repetidas ocasións esta Comisión tense pronunciado pola situación laboral

da CRTVG.

A posta en marcha da Oferta Pública de Emprego (OPE) foi determinada polo

Director do Ente como mellor mecanismo para a regulación laboral dos traballadores

e traballadoras da CRTVG.

Aínda así, as últimas noticias emitidas pola Dirección do Ente enchen de

incertidume a situación actual da OPE.

Polo anterior, preséntanse a seguinte Pregunta:

¿Cal é a valoración do Director da CRTVG ao respecto da situación actual da

oferta pública de emprego na CRTVG?

Santiago de Compostela, 6 de setembro de 2010.

Asdo.: Anxo Manuel Quintana González
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A Mesa do Parlamento

Ignacio J. López-Chaves Castro, Agustín Baamonde Díaz,
Rosendo-Luis Fernández Fernández, Cristina Romero
Fernández, José Fervenza Costas, María Seoane Romero e
Yolanda Díaz Lugilde, deputados e deputadas do Grupo
Parlamentario Popular de Galicia, ao abeiro do disposto no Artigo
152 e concordantes do Regulamento da Cámara, presentan ante
esa Mesa, a seguinte Pregunta para a súa resposta Oral en
Comisión.

Ñas últimas semanas estamos a ver como algunhas forzas políticas
da oposición pretenden facer crer que a Televisión de Galicia está a
ocultar información sobre os incendios forestáis deste verán.

Mesmo unha deputada do PSOE asegurou que a Xunta dera ordes
á TVG para non dar noticias de incendios de menos de 80
hectáreas.

Por isto os deputados asinantes, formulamos as seguintes
preguntas:

1.- ¿Recibiu vostede ordes da Xunta para non informar dos
incendios menores de 80 hectáreas?

2.- ¿Ocultou a TVG información sobre os incendios forestáis
deste verán?

3.- ¿Que avaliación fai da política informativa da TVG sobre este
tema?

Santiago de Compostela, 7 de Setembro de 2010
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